


Savinjske novice št. 25, 21. junij 20192

Oglasi



Savinjske novice št. 25, 21. junij 2019 3Savinjske novice št. 19, 12. maj 2017 3Savinjske novice št. 19, 12. maj 2017 3

Tretja stran

Iz vsebine:

Stalni zunanji sodelavci (razvrščeni po abecednem vrstnem redu): Franjo Atelšek, Marijan Denša, Tatiana Golob, Benjamin Ka-
njir, Marija Lebar, Roman Mežnar, Jože Miklavc, Darinka Presečnik, Barbara Rozoničnik, Ciril M. Sem, Štefi Sem, Marija Šukalo, Primož 
Vajdl. Grafično oblikovanje: Uroš Kotnik. 

Rokopise, objave, razpise in oglase je potrebno dostaviti v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče številke. Na podla-
gi Zakona o davku na dodano vrednost sodi časopis Savinjske novice med proizvode, za katere se obračunava davek na dodano vred-
nost po stopnji 9,5%. Objavljenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridržujemo si pravico krajšanja besedil. Pisem bralcev in 
oglasov ne lektoriramo. Izključno pisne odpovedi sprejemamo za naslednje dvomesečje.

ISSN 0351-8140, leto LI, št. 25, 21. junij 2019. Izhaja vsak petek. 
Ustanovitelj:  Skupščina občine Mozirje. Izdajatelj: Savinjske no-
vice, d.o.o. Nazarje, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje. Glavni in od-
govorni urednik: mag. Franci Kotnik. Izvršni urednik: Igor Solar. 
Naslov uredništva: Savinjske novice, Savinjska cesta 4, 3331 Na-
zarje. Telefon: 03/83-90-790, telefon in faks: 03/83-90-791. E-po-
šta: urednistvo@savinjske.com. Internet: http://www.savinjske.
com. Cena za izvod: 1.80 EUR, za naročnike: 1.62 EUR. Tisk: Gra-
fika Gracer, Lava 7b, Celje. Naklada: 2.500 izvodov. Vodja marketinga: Helena Kotnik, trzenje@savinjske.com Savinjske novice št. 25, 21. junij 2019 3

Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Tema tedna:    
Previdnost pri ravnanju z občutljivimi 
osebnimi podatki ni odveč  ......................................  4

Zgornjesavinjski zdravstveni dom: 
Zdravnice si želijo boljših prostorov, novih
zdravnikov in predvsem spoštovanja  ...............  6

Rečica ob Savinji:
Kljub nestrinjanju občanov bo poštna
poslovalnica preoblikovana  .................................... 11

15 let MPZ DU in invalidov Mozirje: 
Dosegajo uspehe širom države  ........................... 12

18. veteranske športne igre:
V športnem duhu tekmovalo 700 veteranov 
vojne za Slovenijo  ........................................................ 18

Maribor, Celje: 
Kljub zmagam Mihalinčeva še brez
norme za svetovno prvenstvo  .............................. 21

Vrednost zasebnosti spoznamo šele, ko jo 
izgubimo

Državni zbor je ta teden Mojco Prelesnik zno-
va imenoval za informacijsko pooblaščenko. Nov 
petletni mandat ji bo začel teči 17. julija. Osebno 
menim, da je to dobra novica, saj je Prelesnikova 
uspela brez dramatičnih pretresov izpeljati uve-
ljavitev zloglasne evropske uredbe o varovanju 
osebnih podatkov (GDPR).

25. maja je minilo natančno leto dni od začetka 
uporabe omenjene uredbe, ki je za podjetja uve-
dla kar nekaj novih obveznosti, posameznikom 
pa zagotovila večji nadzor nad njihovimi oseb-
nimi podatki. V enem letu, odkar se uredba izva-
ja, so skoraj vse države Evropske unije prilagodi-
le nacionalno zakonodajo na tem področju, v Slo-
veniji pa na nov zakon o varovanju podatkov še 
čakamo. Velja poudariti, da brez sprejetja novega 
zakona informacijski pooblaščenec ne more izre-
kati kazenskih sankcij po uredbi GDPR.

Zveza potrošnikov Slovenije je skupaj z infor-
macijsko pooblaščenko v začetku junija izdala 
brošuro z naslovom Ti odločaš o svojih osebnih 
podatkih, ki bralca vodi po poteh pravic do varo-
vanja zasebnosti. V uvodu lahko med drugim pre-
beremo: »Če imamo zavese na oknih in živo mejo 
okoli našega vrta, najbrž še ne pomeni, da hoče-
mo nekaj skriti. Ne, samo svoj mir hočemo. Zakaj 
bi nekdo moral ali imel pravico vedeti, kaj počne-
mo, katere knjige beremo, kakšne filme gledamo 
in kaj iščemo prek spleta? Mar ni to nekaj, o če-
mer bi se morali odločati sami? 

In ravno to je bistvo pravice do zasebnosti, 
da imamo svoj mir, v katerem se lahko svobod-
no udejstvujemo, razmišljamo, delamo in ustvar-
jamo. Tisti, ki menijo, da nimajo česa skrivati, se 
seveda motijo. Lahko jih vprašamo, ali bi jih moti-
lo, če bi jim nekdo v dnevno sobo namestil video 
nadzorne kamere, ali bi jih motilo, če bi vsi vede-
li, kaj so vpisali v iskalnik Google. Prav gotovo jim 
ne bi bilo vseeno.

S tem, ko vedno več ljudi zbira naše podatke, se 
oži prostor, v katerem smo svobodni, obenem pa 
se s tem, ko dajemo podatke drugim, odrekamo tu-
di nadzoru nad svojimi podatki. Če bi o nekom ve-
deli vse, bi nad njim imeli veliko moč. A pogosto 
vrednost zasebnosti spoznamo, ko jo izgubimo. Še-
le takrat vidimo, občutimo, kako resnične, kako bo-
leče so posledice, predvsem pa spoznamo, da se 
lahko to zgodi tudi nam – tu in zdaj. 

To vedo predvsem tisti posamezniki, katerim 
so s krajo identitete izpraznili bančni račun, javno 
objavili njihove zdravstvene podatke ali zaseb-
ne fotografije. Javne osebe to še bolj občutijo, ker 
imajo zasebnosti v resnici zelo malo, saj so ved-
no na očeh medijev in javnosti.« Več o varovanju 
osebnih podatkov v tokratni temi tedna.

(ŠS)

(BK)

(BK)
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Tema tedna, Anketa

Naša anketa
Smo previdni pri posredovanju osebnih podatkov?

Že leto dni veljajo pravila o varstvu osebnih podatkov po Evrop-
ski uniji. Hkrati so zagotovila prost pretok teh podatkov med drža-
vami, članicami EU. Dosedanje raziskave so pokazale, da so mlaj-
še generacije previdne pri tem, komu dovolijo zbiranje osebnih 
podatkov. Starejši v večini primerov te hitreje dajo. Kaj pa naši 
sogovorniki, so postali bolj premišljeni in previdni pri posredova-
nju osebnih podatkov?

Nives Krebs, Luče
Razvoj sodobne tehnologije in pojav interne-

ta sta temeljito spremenila naše življenje. Neo-
mejene možnosti širjenja podatkov, ki nam jih 
ponujajo internet in druge nove komunikacij-
ske poti, poleg prednosti prinašajo tudi grožnje 
glede varstva osebnih podatkov in naše zaseb-
nosti. Danes lahko veliko stvari opravimo na 
daljavo. Zaradi hitrega načina življenja so nam aktivnosti in posli, ki 
jih lahko opravimo prek elektronskih komunikacij, postali zelo priro-
čni. Vendar moramo pri takšnih načinih nekomu na drugi strani pogos-
to sporočiti svoje osebne podatke, kot so matična, davčna številka, šte-
vilka našega transakcijskega računa.

Jernej Mazej, Ljubija
Podal sem nekaj privolitev za obdelavo po-

datkov, predvsem za sodelovanje v raznih sple-
tnih anketah in za obveščanje o akcijah pri do-
baviteljih materiala, ki ga sezonsko potrebu-
jem v proizvodnji. Podatke zaupam zgolj zato, 
ker zaupam podjetju. Vsako leto obnovim ne-
kaj zahtevkov, ampak samo tistih firmam, ki so 

vredne zaupanja. Na splošno menim, da premalo poznamo svoje pra-
vice, kar pa s pridom izkoriščajo razni zavarovalniški agentje, ki želijo 
na vsak način pridobiti nove stranke in ne odnehajo kljub večkratnim 
opozorilom. Na socialnih omrežjih pogosto objavimo nevede več oseb-
nih podatkov, kot si sami v resnici mislimo in na ta način izdamo tudi 

svoje življenjske navade, kar pomeni, da lahko to dober trgovec izkoris-
ti in nam na ta način ponudi izdelke, ki bi jih potrebovali. Ob tem se pre-
malo zavedamo zlorabe osebnih podatkov.

Branka Vižintin, Rečica ob Savinji
Svoje osebne podatke posedujem redko, prav 

tako nisem dala nobenega privoljenja za obde-
lavo. Sicer pa je na različnih internetnih straneh 
naših podatkov toliko, kolikor jih sami posredu-
jemo. In od nas je odvisno, koliko bomo še ime-
li zasebnosti. Na družbenih omrežjih, tudi če uki-
neš svoj profil, lahko dobri računalničarji pridejo 

do naših naslovov. Svoje podatke posredujem le v kakšnih trgovinah, da 
si potem lahko pridobim njihove kartice ugodnosti, a tam vedno ozna-
čim, da mojih podatkov ne morejo uporabiti v druge namene. Če jih, te-
ga ne vem. 

Božo Eremita, Pusto Polje
Sam težko dam kakšen osebni podatek. Tu-

di, ko me kličejo za različne nagradne igre, se ne 
odzovem na sodelovanje. Ko kaj naročam preko 
spleta, ne zaupam številke transakcijskega raču-
na, temveč plačujem vse po povzetju. Sicer pa 
se mi zdi, da danes, ko je že vse na internetu, 
ko preko različnih spletnih stvari objavljamo vse 
mogoče, nimamo več zasebnosti. A za to smo sami krivi, saj nehote pos-
redujemo tudi različne podatke o naši zasebnosti 

Marija Napotnik, Ljubno ob Savinji
Na družbena omrežja ne dajem ne fotogra-

fij ne svojih osebnih podatkov. Imam le kartice 
ugodnosti nekaterih trgovin. Tam sem sicer pos-
redovala svoje osebne podatke, a kljub temu, da 
so zagotovili, da jih bodo uporabljali le za svoje 
potrebe, tega ne vem zagotovo. Jim moram pač 
zaupati. 

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

SPLOŠNA UREDBA EVROPSKE UNIJE O VARSTVU PODATKOV V VELJAVI ŽE LETO DNI

Previdnost pri ravnanju z občutljivimi osebnimi podatki ni odveč
Konec maja je minilo leto dni 

od začetka uporabe Splošne ured-
be EU o varstvu podatkov (GDPR). 
S tem je Evropska unija storila iz-
jemno pomembnem korak na po-
dročju varstva osebnih podatkov in 
vzpostavila enega najbolj zaščitnih 
pravnih sistemov na svetu. Števil-
ne evropske države so v tem letu že 
prilagodile nacionalno zakonodajo 
v skladu z GDPR, Slovenijo spreje-
tje novega zakona o varstvu oseb-
nih podatkov (ZVOP-2) še čaka. 

Že samo sprejetje krovnega 

evropskega zakona je imelo na Slo-
vence pozitiven vpliv. Pred štirimi 
leti je po podatkih informacijske-
ga pooblaščenca zgolj petina drža-
vljanov vedela, da obstajajo pravni 
predpisi na področju varstva oseb-
nih podatkov, leto dni kasneje se jih 
tega zaveda okoli 40 odstotkov.

V VODIČU »TI ODLOČAŠ« 
ZBRANE VSE KLJUČNE PRAVICE, 

KI JIH PRINAŠA GDPR
Zavedanje o pomembnosti tega 

področja se je v zadnjem letu precej 
povečalo. To dokazuje precejšnje 

povečanje števila prijav nepravil-
nih ravnanj upravljavcev Informacij-
skemu pooblaščencu. Sporne pra-
kse so se in se še pojavljajo v ban-
čništvu, pri vpogledu v zdravstvene 
osebne podatke, pri uporabi video-
nadzora v podjetjih, torej na števil-
nih področjih našega vsakdana. 

Po svetu so odmevala tudi neza-
konita ravnanja multinacionalnih po-
nudnikov sodobnih komunikacijskih 
storitev, kot sta Google in Facebook. 
Zato tudi po letu dni urad informacij-
skega pooblaščenca poudarja, da se 

moramo ljudje bolj zavedati pravic, ki 
nam jih prinaša GDPR. 

Do zlorab osebnih podatkov in 
posledične kraje identitete vedno 
pogosteje prihaja tudi na sodobnih 
komunikacijskih kanalih. Da pri tem 
ni varen prav nihče, dokazuje pov-
sem svež primer slovenskega pre-
mierja Marjana Šarca. Kot je spo-
ročil javnosti, se nekdo lažno pred-
stavlja z njegovim imenom in foto-
grafijo na Facebook Messengerju 
in ljudem ponuja nekakšne finanč-
ne storitve.
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Tema tedna, Aktualno

Posebna kategorija so objave v medijih. Če komu določena ob-
java v mediju ni všeč, to še ne pomeni, da lahko uveljavlja pravi-
co do izbrisa. Treba je namreč upoštevati pravico do svobode iz-
ražanja in obveščanja, ki je ena izmed temeljnih pravic demokra-
tične družbe. Nezakonita javna objava osebnih podatkov pa je ka-
znivo dejanje, zato se v primeru takšne kršitve lahko oškodovan-
ci obrnejo tudi na policijo.

Vse ključne pravice posamezni-
ka s področja varstva osebnih po-
datkov je Zveza potrošnikov Slove-
nije (ZPS) zbrala v brošuri Ti odlo-
čaš. Vodič po pravicah je dosegljiv 
tudi na spletnem naslovu www.tio-
dlocas.si. 
ZA PRIJAVO NA NAGRADNO IGRO 

DOVOLJ KONTAKTNI PODATEK
Med osnovami, ki jih ureja GDPR, 

so pravice do dostopa (tudi prepi-
sa in kopiranja), popravka netočnih 
ali dopolnitve nepopolnih podatkov, 
izbrisa, omejitve obdelave, ugovo-
ra in prenosljivosti osebnih podat-
kov. Koliko ljudi se je ob privolitvi 
za obdelavo njihovih podatkov, ki so 
jo izrazili s podpisom, sploh vpraša-
lo, kdo in zakaj obdeluje njihove po-
datke, komu jih bodo posredovali in 
koliko časa hranili? Pa vendar so to 
informacije, ki nam jih mora uprav-
ljavec podatkov zagotoviti, še pre-
den mu zaupajo svoje podatke. Pri-
volitev mora biti jasno izražena in 

ne skrita v pogojih sodelovanja, po-
dana za specifično določen namen, 
o katerem smo bili seznanjeni na ra-
zumljiv način. 

Ker Slovenci radi sodelujemo v 
nagradnih igrah, kjer nas najprej 
povprašajo o kopici osebnih po-
datkov, v brošuri Ti odločaš, opo-
zarjajo, da je za prijavo na nagra-
dno igro dovolj, da potrošnik pos-
reduje svoje kontaktne podat-
ke (telefon ali e-pošta). Za podeli-
tev nagrade pa lahko organizator 
nagrajenca naknadno prosi za po-
datke, ki so potrebni, da se izplača, 
pošlje ali preda nagrado.

KAJ PA OSEBNI ZDRAVSTVENI 
PODATKI?

Med najbolj občutljive osebne 
podatke spadajo podatki o zdra-
vstvenem stanju ljudi. Marsikdo se 
boji nadlegovati zdravnika in nje-
govo osebje za temi podatki. Zakon 
o pacientovih pravicah določa, da 
ima pacient pravico, da vpogleda, 
prepiše ali pridobi fotokopije zdra-
vstvene dokumentacije, ki se na-
naša nanj. Tej zahtevi mora njego-
va ambulanta ugoditi takoj ali naj-
pozneje v petih delovnih dneh po 
prejemu zahteve. 

Pacient lahko to pravico pri is-
tem izvajalcu izvaja celo dvakrat 
mesečno, brez navedbe razloga 
zakaj. Izvajalec mu sme zaračunati 
le materialne stroške fotokopiranja 
oziroma druge stroške reprodukci-
je. Pravica do seznanitve z lastno 
zdravstveno dokumentacijo paci-
entu se lahko omeji le z zakoni s 
področja zagotavljanja javne var-

nosti in javnega zdravja, v izjemnih 
primerih lahko vpogled zavrne tudi 
zdravnik (t. i. terapevtski privilegij 
oziroma obzirni molk zdravnika).

PRAVICA DO IZBRISA OSEBNIH 
PODATKOV NI ABSOLUTNA

Pravica do izbrisa osebnih po-
datkov, ko za hrambo osebnih po-
datkov ni (več) razloga, sicer ni no-
vost v slovenskem prostoru, posta-
ja pa v sklopu digitalizacije vedno 
bolj pomembna. Vsak posameznik 
lahko zase uveljavlja izbris lastnih 
osebnih podatkov, če sta izpolnje-
na dva pogoja, in sicer, ko za ob-
delavo, hrambo ali nadaljnjo ob-

delavo ni (več) dopustnega ali za-
konitega razloga. Izbris lahko ljud-
je zahtevajo tudi, kadar umakne-
jo privolitev (npr. trgovskemu pod-
jetju, članstvo v društvu …). Tudi 
od iskalnikov, kot je Google, lah-
ko, vendar le v določenih pogojih, 
zahtevajo odstranitev rezultatov, ki 
vsebujejo naše ime. 

Potrebno se je zavedati, da 
pravica do izbrisa ni absolutna, 
saj je omejena s pravico do svo-
bode izražanja. Določena podje-
tja in organizacije ki obdeluje-

jo naše osebne podatke, so z za-
konom zavezana k hrambi naših 
podatkov in jih ne smejo izbrisa-
ti. Pravica do izbrisa se uvelja-
vlja neposredno pri upravljavcu 
podatkov. Ta mora v roku ene-
ga meseca odgovoriti in vlagate-
lja zahteve obvestiti o izvedenih 
ukrepih. V primeru, da se uprav-
ljavec podatkov na zahtevo ne 
odzove, se lahko vlagatelj zahte-
ve obrne na Informacijskega po-
oblaščenca.

Tatiana Golob

Simona Zadravec, vodja obmo-
čne izpostave Mozirje pri Javnem 
skladu RS za kulturne dejavnosti 
(JSKD):

»Kot vse organizacije, smo tudi 
območne izpostave pri JSKD mora-
le v lanskem letu poskrbeti za prido-
bivanje osebnih podatkov v skladu z 
GDPR. Sicer smo se najbrž vsi sreče-
vali z dvomi, kako in kaj, da bo vse v 
skladu z zakonom, a moram reči, da 

Predsednik slovenske vlade Marjan Šarec je javnosti sporočil, 
se nekdo lažno predstavlja z njegovim imenom in fotografijo na 

Facebook Messengerju ter ljudem ponuja nekakšne finančne 
storitve. (Foto: Marija Lebar)

(Foto: ML)

do kakšnih večjih nevšečnosti ni prihajalo. Tisti, ki so želeli še naprej pre-
jemati vabila s strani naše območne izpostave, so dali svoje privolitve za 
obdelavo podatkov brez kakšnih dodatnih poizvedovanj. Menim, da nam 
ljudje, kot organizaciji, ki se ukvarja s kulturo, dovolj zaupajo in verjamejo, 
da do zlorab njihovih osebnih podatkov ne bo prihajalo. 

Po mojih informacijah se je z uvedbo GDPR večina društev soočila 
z osipom na seznamih tistih, katerim lahko pošiljajo vabila. Vendar tu 
po mojem prepričanju ne gre za nezaupanje društvom, ampak zgolj za 
to, da se marsikdo enostavno ni želel ubadati s pošiljanjem privolitve, 
najsi bo preko elektronske pošte, še manj preko navadne. Vendar tis-
ti, ki resnično želijo biti obveščeni o dogodkih društev, svoje privoli-
tve še vedno pošiljajo.«

PRAZNIK OBČINE GORNJI GRAD

Častni občan bo Alojz Ternar
V petek, 28. junija, bo v kultur-

nem domu v Novi Štifti osrednja ob-
činska proslava ob prazniku Obči-
ne Gornji Grad in dnevu državnosti, 
na kateri bodo podeljena priznanja 
občine. Naziv častni občan bo pre-
jel novoštiftni župnik Alojz Ternar, ki 

bo letos praznoval dvajseto leto de-
lovanja v Novi Štifti. Zlati grb občine 
bosta prejela Janez Mavrič in Jože 
Tesovnik. Grb občine bo šel v roke 
Antona Volovška, družine Poglednik 
in Športnega društva Nova Štifta.

ŠS
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Zdravstvo

SREČANJE ZDRAVNIC, ŽUPANOV IN DIREKTORICE ZDRAVSTVENEGA DOMA

Zdravnice si želijo boljših prostorov, novih zdravnikov in 
predvsem spoštovanja 

Prisotne zdravnice in specializantka so spregovorile o njihovem videnju težav v 
zgornjesavinjskem zdravstvu.

Županji in župani so si bili enotni, da bo treba podobna srečanja organizirati večkrat letno.

V sredo, 12. junija, so se v sejni sobi Občine 
Mozirje zbrali županji in župani zgornjesavinj-
skih občin, zdravnice, specializantka in direk-
torica Zgornjesavinjskega zdravstvenega do-
ma Nazarje Darja Es. Srečanje je bilo na pobu-
do gornjegrajskega župana Tonija Špeha. Po-
govarjali so se o trenutnem stanju in potrebah v 
lokalnem zdravstvu. Prisluhnili so tudi predsta-
vitvi projekta izgradnje zdravstvenega centra 
na Ljubnem ob Savinji, za katerega je dal pobu-
do podjetnik Iztok Podkrižnik. 

PROSTORSKE OMEJITVE PRI PEDIATRIJI
Svoj pogled na trenutno situacijo v nazar-

skem zdravstvenem domu je podala pediatri-
nja Brigita Pukmeister. Povedala je, da ima 
vedno več opredeljenih otrok, saj se priselju-
jejo mlade družine, kar za enega pediatra po-
meni preobremenitev. Zaradi prostorskih ome-
jitev lahko pride do okužb zdravih otrok. Pedi-
atrija bi potrebovala ločeni čakalnici, za zdrave 
in bolne otroke, kar trenutno ni izvedljivo, za-
to si zelo želi urejenih prostorov, ki bodo ta tve-
ganja zmanjšali.

ODNOSI NISO TAKO SLABI, KOT SE GOVORI
Težavo rešujejo s časovnim ločevanjem pri 

sprejemanju bolnih in zdravih otrok, strah in 
tveganje pa po besedah Pukmeistrove kljub te-
mu ostajajo. Medtem ko se družinski zdravni-
ki ukvarjajo s kurativo, v pomoč so jim tudi re-
ferenčne ambulante, pediatrija zajema še pre-
ventivo, sistematske preglede in posvetovalni-

co. Glede odnosov v nazarski zdravstveni posta-
ji je dejala, da niso tako slabi, kot se govori. Sa-
ma se v Nazarjah počuti zelo dobro.

VEČ DELOVIŠČ HKRATI NI SPREJEMLJIVO
Kaj za zdravnike pomeni preobremenjenost, 

je pojasnila Karmen Fürst, zdravnica konce-
sionarka iz Mozirja. Dejala je, da je to več de-

lovišč hkrati. Delo v ambulanti, dežurstvo in 
včasih še mrliško pregledniška služba. Vse na 
enkrat, to je bilo zanje preveč. Odkar niso raz-
pisani na več delovišč hkrati in delajo le v am-
bulantah, je to zanje veliko lažje. 

Ljubenska zdravnica Irena Roščić je pouda-
rila, da delo zdravnika v Sloveniji ni več cenje-
no, je pa zelo odgovorno. Meni, da bo treba dati 
mladim spodbude v drugačnih oblikah, s stano-
vanji, štipendijami in jim predvsem pokazati, da 
so cenjeni in dobrodošli.

MNENJE SPECIALIZANTKE
Irena Lipnik Blažič, zdravnica koncesionar-

ka v Gornjem Gradu, je omenila, da so še mla-
di, ki bi prišli delat na podeželje, v domače kra-
je. Povabiti bi jih bilo treba na pogovore, jim po-
nuditi več kot v mestih, predvsem pa jim posve-
titi pozornost. 

O tem, da za specializante v nazarskem zdra-
vstvenem domu ni preveč dobro poskrbljeno, je 
mnenja specializantka Ana Lipnik. Dejala je, da 
v Nazarjah specializanti nimajo svojih prostorov, 
delajo v previjalnicah, medtem ko ima na Ljub-

nem ob Savinji svojo ambulanto. Dejala je tudi, 
da specializanti niso dobili oblačil, predvsem pa 
se jim namenja premalo pozornosti, kar je po 
njenem razlog, da ti odhajajo. Na njene trditve je 
Pukmeistrova odgovorila, da so slabi pogoji tudi 
drugje, da idealnih odnosov ni nikjer in da v Na-
zarjah ni tako slabo, kot se trenutno vidi.
JESENI GRADBENO DOVOLJENJE, PA POTEM?

Beseda je tekla še o razliki med financiranjem 
v javnem zavodu in koncesiji, prav tako o tem, 
da si vsi želijo boljših pogojev dela, predvsem 
pa, da bi njihovo delo bolj cenili in spoštovali, 
saj je zelo odgovorno. 

Nazarski župan Matej Pečovnik je zdravnice 
seznanil glede gradnje prizidka k nazarski zdra-
vstveni postaji. Povedal je, da je dokumentacija 
urejena do te mere, da bodo jeseni zaprosili za 
gradbeno dovoljenje. V projektu so upoštevani 
vsi normativi, tudi dve čakalnici za pediatrično 
ambulanto in podobno. Trenutno pa je prva skrb 
pridobitev novih zdravnikov. 

Direktorica Darja Es je dodala, da si želi, da se 
najprej okrepijo kadrovsko, nato prostorsko. Pri-
sotne je tudi informirala o trenutnem dogajanju 
glede novih zaposlitev zdravnic ter o pozitivnem 
poslovanju v prvem tromesečju tega leta. 

Več o projektu izgradnje zdravstvenega centra 
na Ljubnem v naslednji številki Savinjskih novic.

Tekst in foto: Štefka Sem
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DONACIJA PODJETJA KLS ZA REŠEVALNO VOZILO

Dvajset tisoč evrov za boljši prevoz bolnikov

Mirko Strašek in Barbara Strašek Mirnik (prva z desne v prvi vrsti) sta v družbi sodelavcev 
predala donacijo direktorici Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Nazarje Darji Es 

(druga z leve v prvi vrsti) v višini 20 tisoč evrov. (Foto: Štefka Sem)

V četrtek, 13. junija, so v ljubenskem podjetju 
KLS svečano obeležili donacijo podjetja za na-
kup reševalnega vozila Zgornjesavinjskemu zdra-
vstvenemu domu Nazarje. Donacijo je simbolno 
prevzela direktorica doma Darja Es. V imenu za-
poslenih se je zahvalila za pomoč pri nakupu vo-
zila in dodala, da se tudi ob takšnih gestah vidi, 
da imajo kljub težavam podporo v okolju.

REDNI DONATORJI ZDRAVSTVENEMU DOMU
Simbolični ček v vrednosti 20 tisoč evrov, ki so 

jih v podjetju že nakazali zdravstvenemu domu, je 
Esovi podaril direktor podjetja Mirko Strašek. V 
nagovoru je omenil, da so mu znane težave, s ka-
terimi se spopadajo v zdravstvenem domu. Da pa 
ne bi bilo slišati le slabih stvari, so v podjetju KLS 
poskrbeli za lepšo zgodbo. Z donacijo namreč tu-

di želijo zaposlene v zdravstvenem domu in bol-
nike navdati z upanjem v boljše čase. 

»Če že ne moremo narediti česa več, lahko vsaj 
tistim, ki bodo potrebovali pomoč, omogočimo, da 
se bodo vozili v dostojnem reševalnem vozilu. Ker 
je zdravstvo pomembno za podjetje in zaposlene 
v njem, vedno radi pomagamo,« je dejal Strašek. 
HVALEŽNI ZA DONACIJE LOKALNIH PODJETIJ

Esova se je v imenu zaposlenih in bolnikov 
zahvalila in povedala, da je po dolgih letih to 
prvo vozilo, ki ga bodo financirale občine, do-
natorji in ministrstvo za zdravje. Zadnje so kupi-
li sami. Podpis pogodbe o nakupu bo podpisan 
26. junija, rok za dobavo je štiri mesece. 

Naslednji korak v zdravstvenem domu je za-
polnitev ambulant z zdravniki v Nazarjah in ure-
ditev delovanja nujne medicinske pomoči, je 
dejala. Ker se obeta ločitev ambulant družinskih 
zdravnikov in nujne medicinske pomoči, verja-
me, da bodo zdravniki bolj zadovoljni in manj 
obremenjeni. Zato pa bo potrebno večje števi-
lo zdravnikov.

Štefka Sem

Podjetje KLS ima velik posluh za po-
moč zdravstvu in številnim društvom. 
Zgornjesavinjskemu zdravstvenemu do-
mu so podelili že več donacij za različ-
ne namene, donirali so tudi Splošni bol-
nišnici Celje in Bolnišnici Topolšica.

OBČINSKI SVET LJUBNO

Ustanovitev javnega zavoda 
uspešno skozi prvo sito

Ljubenski svetniki so na se-
ji v četrtek, 6. junija, med drugi-
mi točkami obravnavali predlog 
odloka o ustanovitvi Javnega za-
voda za šport, turizem, kulturo in 
mladino Ljubno. Člani občinske-
ga sveta so predlagani odlok po-
trdili v prvi obravnavi.

Župan Franjo Naraločnik je po-
vedal, da sta poleg ustanoviteljice 
Občine Ljubno soustanovitelja še 
družbi BTC Ljubljana in KLS Ljubno. 
Namen ustanovitve zavoda je dose-
ganje kakovostne in celovite špor-
tne, turistične, kulturne ponudbe in 
področja mladih ter spodbujanje ra-

zvoja in promocije omenjenih de-
javnosti. Za zavod je predlagano tu-
di skrajšano ime Javni zavod Ljub-
no. Predvideno je, da bi zavod našel 
prostore v novo preurejenem kul-
turnem domu, ki ga bodo na Ljub-
nem prenavljali po končanem ob-
činskem praznovanju. 

Svetniki so predlagani odlok v 
prvem branju soglasno potrdili. 
Občinska uprava predvideva, da 
bo odlok za dokončno sprejema-
nje pripravljen do naslednje se-
je občinskega sveta, to je do za-
četka julija. 

Marija Lebar

IZBOR ZA NAZIV PODJETNIK LETA 2019

Kronovšek med prvimi tremi 

Bogdan Kronovšek je bil 
nominiran za podjetnika leta 

2019. (Foto: ML) 

Na 8. kongresu podjetnikov Slo-
venije so podelili prestižni naziv 
podjetnik leta Marjanu Batagelju. 
Med prve tri nominirance sta se 
uvrstila še Bogdan Kronovšek, la-
stnik podjetja Kronoterm, in Tomaž 
Lah iz podjetja Nektar Natura.

Dr. Jure Knez je ob razglasitvi 
zmagovalca povedal, da so vsi no-
miniranci izjemni podjetniki, ljud-
je, ki s srcem in predano vodijo 
svoja podjetja. Nagrajenec Bata-
gelj pa je med drugim dejal: »Čis-
to vseeno je, kdo je podjetnik leta, 
vsi podjetniki so zmagovalci, saj 
so borci, tisti, ki se borijo za bolj-
ši jutri. 

Lani je naziv podjetnik leta do-
bil Sandi Češko iz Studia Moder-

na, predlani pa Mirko Strašek iz 
KLS Ljubno.

Marija Lebar
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KRONOTERM

Predstavili novo toplotno črpalko, ki je ne bo treba skrivati 

Direktor Bogdan Kronovšek je spregovoril o prizadevanjih, da so 
novo črpalko napravili še učinkovitejšo in prijaznejšo za uporabnike 

in okolje. (Foto: Marija Lebar) 

Oče Rudi in sin Bogdan Kronovšek sta si ob odkritju črpalk z 
veseljem segla v roki. (Foto: Marija Lebar) 

Rudi Kronovšek, ustanovitelj podjetja in sedanji prokurist (v 
sredini), v pogovoru z državnim sekretarjem na ministrstvu za 

infrastrukturo mag. Bojanom Kumrom (desno) ter strokovnjakom za 
energetiko Darkom Fuisom. (Foto: Marija Lebar) 

Barve in videz Kronotermovih toplotnih črpalk Adapt so prilagojeni 
različnim tipom gradnje in se zlijejo z okolico. (Fotodokumentacija 

Kronoterm)

Med skoraj 1.200 toplotnimi čr-
palkami, ki jih je ocenjeval nem-
ški zvezni urad za gospodarstvo in 
kontrolo izvoza BAFA, je toplotna čr-
palka Adapt slovenskega izdeloval-
ca Kronoterm prepričljivo zmaga-
la. Svojo novo toplotno črpalko so v 
podjetju javnosti predstavili na od-
mevnem dogodku v sredo, 12. junija. 
Nova naprava je ekonomsko učin-

kovita, sodobnega dizajna, na voljo 
v več barvah in je izjemno tiha. 

V DESETLETJU IN POL 
PRIHRANKA ZA NOV AVTO

Na dogodku, pripravljenem za 
številne domače in mednarodne 
poslovne partnerje ter potencial-
ne kupce, so v Kronotermu prvič 
predstavili najnovejši dosežek, ki 

je plod lastnega razvoja in sode-
lovanja zunanjih strokovnjakov. V 
nagovoru in predstavitvi, ki jo je 
vodila televizijka Bernarda Žarn, 
je direktor družbe Bogdan Kro-
novšek povedal, da »huda pum-
pa« v primerjavi s kurilnim oljem 
v petnajstih letih uporabniku pri-
hrani toliko, da si lahko kupi udo-
ben družinski avto. 

UPORABLJENA UMETNA 
INTELIGENCA

Poleg učinkovitosti se novost 
lahko pohvali tudi z lepim videzom, 
tako da je ne bo treba skrivati. V 
sodelovanju s strokovnjaki z različ-
nih področij in uporabniki so v Kro-
notermu dosedanje toplotne črpal-
ke nadgradili v več ozirih. Ko se pri 

črpalki Adapt nastavijo okvirni pa-
rametri, naprava sama uravnava 
svoje delovanje glede na zunanje 
okoliščine. Možno jo je upravljati in 
servisirati na daljavo preko mobil-
ne aplikacije. 

ZADOVOLJEN BO TUDI SOSED
Toplotna črpalka ima številne 

tehnične odlike. Pri razvoju so se 

poleg porabnikovih potreb ozirali 
tudi na okolje in naravo. Uporabili 
so novo hladivo, ki je lažje razgra-
dljivo in ozonu neškodljivo. Ima kar 
67 odstotkov nižji ogljični odtis od 
obstoječih hladiv. 

Posebno pozornost so nameni-
li ventilatorski enoti. Novo zvoč-
no izolirano ohišje omogoča izred-
no tiho delovanje, ki je petkrat tišje 

od ostalih podobnih naprav na trž-
išču. »Tako bo vašega nakupa ve-
sel tudi vaš sosed,« so povedali v 
družbi Kronoterm. 

SKORAJ PET DESETLETIJ 
RAZVOJA

Ustanovitelj družinskega podjetja 
Rudi Kronovšek je leta 1976 razvil 
prvo toplotno črpalko za segrevanje 

sanitarne vode. V devetdesetih letih 
so delavnico preoblikovali v podjetje, 
na prelomu tisočletja so na trg ponu-
dili prve ogrevalne črpalke.

Družba Kronoterm se je zara-
di svojih uspehov večkrat uvrsti-
la med savinjsko-zasavske gaze-
le. Leta 2014 je postala bronasta 
gazela. 

Marija Lebar
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SLAVNOSTNA SEJA OBČINE REČICA OB SAVINJI

Zahvala posameznikom za viden prispevek k delovanju občine

Na slovesnosti ob prazniku Občine Rečica ob Savinji je županja Ana Rebernik (levo) podelila 
priznanja tistim, ki so s svojim delom v občini pustili viden pečat. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V prostorih osnovne šole je v ponedeljek, 17. 
junija, ob prazniku Občine Rečica ob Savinji po-
tekala slavnostna seja občinskega sveta s po-

delitvijo priznanj. Na ta dan je občina slovesno 
obeležila 13 let delovanja s podelitvijo zlatega 
in dveh srebrnih občinskih grbov ter županji-
nih priznanj društvom za dolgoletno delovanje 
in mladim za odlične učne dosežke.

OTVORITEV TRŠKEGA JEDRA KOT UVOD V 
PRAZNOVANJE

Županja Ana Rebernik se je zahvalili tistim, 
ki si s svojim pogumom, prodornostjo in pre-
danostjo zaslužijo spoštovanje, posebno po-
zornost in poklon, hkrati pa je orisala opravlje-
ne projekte in minule dosežke občine. Kot uvod 
v dogodke ob občinskemu prazniku je nedav-
no potekala otvoritev prenovljenega trškega je-
dra. Glavnina del je bila opravljena v lanskem le-
tu, letos so dodali nekaj urbane opreme, ob ces-
ti proti Mržiču pa uredili prijeten park. Po župa-
njinih besedah bo sledilo še nekaj manjših del, 
a trg je vendarle dobil urejeno podobo. V sklop 
ureditve trškega jedra je spadala tudi prestavi-
tev spomenika borcev NOB na novo lokacijo, v 
lepo urejen spominski park ob pokopališču. 

OBČINA PRED ŠTEVILNIMI PROJEKTI
Načrtov in potreb v občini vsekakor ne 

manjka. Med drugim v sodelovanju s partner-

ji potekajo prizadevanja za pridobitev doda-
tnega vira pitne vode iz Žegnanega studenca. 
V preteklem obdobju je bilo saniranih nekaj 
odsekov vodovodnega sistema za boljšo os-
krbo s pitno vodo in večjo požarno varnost, v 
prihodnje bo nujna obnova sistema Letošč in 
vodovodnega sistema v naselju Rečica. 

Nekaj odsekov cest je bilo obnovljenih, za-
želena pa bi bila pridobitev koncesije za sa-
nacijo okrog 14 km občinski cest. Na Rečici 
načrtujejo ureditev celovite turistične ponud-
be, nedavno so prejeli bronasti znak sloven-
ska zelena destinacija. 

Za izbran glasbeni predah na prireditvi so 
poskrbeli učenci in mentorji Glasbene šole 
Nazarje, slovesnost pa zaključili s čestitka-
mi tistim, ki so s svojim delom v občini pus-
tili trajen pečat ali pa bodo s svojo mladostjo 
krojili usodo zanamcem.

Barbara Rozoničnik

Prejemniki priznanj Občine Rečica ob Savinji
ZLATI GRB OBČINE 

je prejel Vincenc Jeraj, ki se je že zgodaj vključil v delo različnih društev, kjer je z leti prevze-
mal najpomembnejši funkcije. Med drugim je več let vodil turistično društvo, Kinološko društvo 
Zgornje Savinjske doline in PGD Rečica ob Savinji. S svojim delom je prispeval h gradnji popol-
ne osnovne šole in nastanku samostojne Občine Rečica ob Savinji. Le-to je vodil od njene usta-
novitve v letu 2007 do leta 2018. 

SREBRNI GRB OBČINE 
so prejeli: Franjo Pukart, ki je desetletja deloval kot vodilni mož v gasilskih vrstah, kjer je ne-

sebično prenašal svoje znanje in izkušnje na mlajše rodove. V prejšnji, skupni Občini Mozirje je 
bil predstavnik občanov, ob ustanovitvi sedanje Občine Rečica ob Savinji pa bil eden nosilnih 
tvorcev samostojnosti in dva mandata občinski svetnik. Svoj športni duh je udejanjil z osnova-
njem Športnega parka Varpolje, poleg tega je že četrti mandat zgledni predsednik Športnega 
društva Gmajna Varpolje.

Združenje izdelovalcev zgornjesavinjskega želodca s sedežem na Rečici deluje na obmo-
čju celotne Zgornje Savinjske doline. Združenje skrbi za nadaljevanje tradicije in popularizacijo 
želodca preko vsakoletnega ocenjevanja, organizira certificiranje, preko sredstev javnega obve-
ščanja, okroglih miz, delavnic, tematskih razstav in stalne razstave v Mozirskem gaju pa skrbi za 
popularizacijo domače kulinarike in s tem znatno podpira prepoznavnost domačega kraja in pri-
zadevanja za napredek turistične ponudbe. 

ŽUPANJINO PRIZNANJE
so prejeli: Planinsko društvo Rečica ob Savinji ob 40-letnici predanega delovanja na po-

dročju planinstva in ohranjanja narave, Kulturno društvo likovnih ustvarjalcev Zgornje Sa-
vinjske doline Gal za 20 let aktivnega in organiziranega delovanja društva in Športno društvo 
Gmajna Varpolje za 20 let vsestranskega delovanja društva na področju športa in družabne-
ga življenja.

ŽUPANJINO PRIZNANJE MLADIM 
so prejeli učenci OŠ Rečica ob Savinji za odlične učne dosežke v času osnovnošolskega izo-

braževanja: Špela Bider, Klara Blekač, Nika Tominšek, Žiga Vrabič in Tobija Žuntar. 
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ANDRAGOŠKI ZAVOD LJUDSKA UNIVERZA VELENJE

Slavnostno obeležili 60 let delovanja

Direktorica Brigita Ranziger Kropušek: 
»Poleg stvari, ki naj bi jih delala neka 
običajna ljudska univerza, sadimo in 

oblačimo drevesa, gojimo čebele, delamo 
izobraževalne igrice in še veliko drugih 

stvari.« (Foto: Jože Miklavc)

Dogodka na velenjskem gradu so se udeležili tudi predstavnice in predstavniki občin in 
inštitucij iz Zgornje Savinjske doline. (Foto: Jože Miklavc)

Ljudska univerza Velenje je ob 60-letnici de-
lovanja pripravila slavnostni dogodek na Gra-
du Velenje. Povabljeni so doživeli popotovanje 
po kulinariki in glasbi 60-ih let prejšnjega sto-
letja. V desetletjih delovanja so v andragoškem 
zavodu izvedli številne izobraževalne programe 
in projekte. »Poleg stvari, ki naj bi jih delala ne-
ka običajna ljudska univerza, sadimo in oblači-
mo drevesa, gojimo čebele, delamo izobraževal-
ne igrice in še veliko drugih stvari,« je povedala 
direktorica Brigita Ranziger Kropušek.

PREJELI ŽE TRI JABOLKA KAKOVOSTI
Letno organizirajo več kot 500 različnih izo-

braževalnih programov in projektov za približno 
10 tisoč ljudi. Je edina izobraževalna institucija 
za odrasle v Evropi, ki je za mednarodne projek-
te prejela že tri jabolka kakovosti. »To so neka-
kšni oskarji za izobraževanje odraslih,« je poja-
snila direktorica.

Kot prvi v državi so za spletno izobraževalno 
igro prejeli nagrado Sustainable energy Euro-
pe award in nagrado za najboljšo izobraževalno 
igro na Nizozemskem. Trenutno sodelujejo v kar 
enajstih projektih programa Erasmus.

PESTER PROGRAM
Program sta popestrili akademska glas-

benica in profesorica klavirja Sanja Mlinar 

ter pevka Aleksandra Cavnik, ki je kot mla-
do dekle zmagala na popevki Orion in festi-
valu Melodije morja in sonca. Idejna očeta 
Vzorčnega mesta Velenje Erik Kapfer in Mi-
ha Cojhter sta poskrbela za vizualno in in-
teraktivno podobo dogodka. Dogodka so se 
udeležili številni gostje, tudi županji in župani 
iz Zgornje Savinjske doline.

AJ

Več kot 500 
različnih izobraževalnih programov 
in projektov organizirajo na leto za 
približno 10 tisoč ljudi.

V SAŠA INKUBATORJU ZAKLJUČEN PODJETNIŠKI TRAMPOLIN

Regijski Start:up leta 2019 je EHO

Ob zaključku Podjetniškega trampolina, programa SAŠA inkubatorja, se je potencialnim 
investitorjem in podjetnikom predstavilo šest izbranih Start:up ekip. (Fotodokumentacija 

SAŠA inkubatorja) 

V četrtek, 6. junija, so v Podjetniškem cen-
tru Standard slavnostno zaključili 4. Podjetniški 
trampolin. Gre za program SAŠA inkubatorja, ki 
ekipam omogoča v šestih tednih razvoj od ide-
je do prodaje. Med 28 prijavljenimi podjetniškimi 
ekipami so izbrali 12 tistih, ki so ob pomoči vrhun-
skih strokovnjakov iz prakse gradili svoje ideje. 
Na koncu so izbrali šest najboljših ekip, ki so se 
na zaključnemu dogodku premierno predstavile 
potencialnim investitorjem in podjetnikom.
NARAVNA MINERALNA KOZMETIKA V LESENI 

EMBALAŽI
Regijski Start:up leta je postala ekipa EHO, 

prva slovenska naravna, mineralna kozmetika v 
leseni embalaži. Med šest najboljših so se uvr-
stile še naslednje ekipe: Carco je uporabniku 
prijazna mobilna aplikacija, ki omogoča hitro in-
terakcijo z okolico, nahrbtniki Žverce spodbuja-
jo preživljanje prostega časa v naravi, stran od 

tablic in telefonov, ekipa Monume se ukvarja z 
individualnim oblikovanjem nagrobnih spome-
nikov, Phanes predstavlja kolekcijo ročno izde-
lanih oblačil za vadbo joge, meditacijo in pros-

ti čas ter ekipa DataGRAD, ki je predstavila grad-
beni E-dnevnik kot moderno različico klasične-
ga gradbenega dnevnika. 

BR
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REČICA OB SAVINJI

Kljub nestrinjanju občanov bo poštna poslovalnica preoblikovana

Prisotni so izražali nezadovoljstvo, da s pošto izgubljajo še eno od 
pomembnih storitev v občini. (Foto: Marija Lebar) 

Županja Ana Rebernik je predstavila prizadevanja za ohranitev 
poštne poslovalnice na Rečici ob Savinji. (Foto: Marija Lebar) 

V četrtek, 13. junija, je v Medgen 
borzi na Rečici ob Savinji potekal 
sestanek s predstavniki celjske 
uprave Pošte Slovenije. Sestanek 
je sklicala županja Ana Rebernik, 
saj so si v občini že nekaj časa pri-
zadevali, da bi ohranili poštno po-
slovalnico, ki jo namerava Pošta 
Slovenije ukiniti.

NEUSPEŠNO O POGODBENI 
POŠTI 

Kot je povedala županja, je na 
sestanek povabila predstavnika 
pošte, da bi občanom pojasnila 
razloge za omenjeno odločitev. Po-
vedala je, da je namera o ukinitvi 
poslovalnice znana že od leta 2015. 
Sama si je že pred izvolitvijo za žu-

panjo prizadevala poiskati rešitev, 
vendar ni uspela. Tudi direktor Po-
slovne enote Celje Cvetko Sršen 
se je pogovarjal z možnimi izvajal-
ci pogodbene pošte, vendar brez-
uspešno, je povedal. 

PO NOVEM PREMIČNA POŠTA
Rečiška poštna poslovalnica bo 

od 1. julija dalje delovala s skraj-
šanim delovnim časom, od 1. sep-
tembra naprej pa bo na območju 
občine organizirana premična po-
šta. Ta bo delovala pet dni v tednu. 
Vsak dan po eno uro bo poštar kra-
janom dostopen v Medgen borzi. 
Pogovarjajo se še o eni taki staci-
onarni lokaciji.

Sicer bo mogoče različne po-
štne storitve opraviti doma ob obi-
sku poštarja. Nekatere storitve, kot 
je dvig denarja, bo potrebno pri po-
štarju telefonsko naročiti dan prej. 
Podrobnosti o tem je pojasnil David 

Zabukovnik, oba predstavnika po-
šte pa sta zatrdila, da je po Slove-
niji že več premičnih pošt in da je 
več kot 80 odstotkov uporabnikov s 
takim načinom storitev zadovoljnih. 

NEPREPRIČANI KRAJANI 
Prisotni krajani so izrazili razo-

čaranje in negodovanje. Menili so, 
da Rečica le izgublja. Našteli so tu-
di nekaj členov iz predpisov o de-
lovanju pošte, ki govorijo o dostop-
nosti prebivalcev do pošte in vpra-
šali, ali je poslovalnica ustvarjala 
izgubo. Na to konkretnega odgo-
vora niso dobili. Pošta se ravna v 
skladu s smernicami lastnika, to je 
Slovenskega državnega holdinga, 
in posluje po načelu gospodarskih 
družb, je povedal Sršen in dodal, 
da delovanje Pošte Slovenije nad-
zoruje Agencija za komunikacijska 
omrežja in storitve RS – AKOS. 

Marija Lebar

LUČE

Športni center dobil streho 

(Fotodokumentacija Občine Luče)

Podizvajalsko podjetje Rubner, 
poslovalnica Ljubljana, je v torek 
začelo z namestitvijo montažnih 
delov ostrešja in kritine na zgrad-
bi Športnega centra Luče. Za zah-
tevno izvedbo montažnih del je bi-
lo potrebno posebno dvigalo, ki 
so ga namestili ob gostišču Lam-
pa in ga nato prestavili še na dvo-
rišče vrtca. 

Po končani montaži strehe bo-
do v objektu izvedli tlake, nato še 
elektro in ostale instalacije. Vzpo-
redno s temi deli bo potekala vgra-
dnja stavbnega pohištva in zuna-
nja ureditev ob objektu. Na občini 
računajo, da bodo dela potekala v 
skladu z načrtom in da bo center 
nared za otvoritev jeseni.

Marija Lebar

OBČINSKI SVET NAZARJE

Ustanovljen SPV 
Na junijski seji nazarskega ob-

činskega sveta so člani potrdili 
predlog sklepa o ustanovitvi sve-
ta za preventivo in vzgojo v ce-
stnem prometu (SPV) v občini. 
Ustanovitev je bila potrebna za-
radi uskladitve z zakonom o vo-
znikih, ki nalaga, da se na lokal-
ni ravni imenuje tak organ. Delu-
je kot posvetovalno telo občinske-

ga sveta. Občinski svet s sklepom 
o ustanovitvi določi način delova-
nja, sestavo in število članov. Pre-
dloge za članstvo dajejo organi, 
institucije in organizacije z obmo-
čja lokalne skupnosti. Imenova-
nje članov SPV Občine Nazarje je 
predvideno na naslednji seji ob-
činskega sveta v juliju. 

Marija Lebar
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V NAZARJAH PREDSTAVILI PROJEKT SOVA-BOBI 

Cilj dolgoročno povezovanje vseh deležnikov dolgotrajne oskrbe

Direktor razvojnega centra Srečko Prislan (desno) je predstavil projekt predstavnikom 
tukajšnjega zdravstvenega doma, centra za socialno delo, zavoda za zaposlovanje in 

osnovnih šol ter civilne iniciative. (Foto: Marija Šukalo)

V Nazarjah so v sredo, 5. junija, pripravili 
predstavitev projekta Socialna varnost ali bolj-
še bivanje za vse – Sova-bobi. V njem sodeluje-
jo kot projektni partnerji Društvo upokojencev 
in Občina Nazarje ter Razvojni center Kosop. 
O projektu je predstavnikom nazarskega zdra-
vstvenega doma, centra za socialno delo, zavo-
da za zaposlovanje in osnovnih šol ter civilne 
iniciative spregovoril direktor razvojnega cen-
tra Srečko Prislan.

ODPRAVLJANJE VZROKOV ZA SOCIALNO 
STISKO

Cilj projekta je dolgoročno povezovanje vseh de-
ležnikov dolgotrajne oskrbe ter oblikovanje učinko-
vitega sistema razvoja na lokalnem nivoju. V njega 
bodo aktivno vključene vse ranljive skupine in pre-
bivalci tako Zgornje Savinjske kot Šaleške doline. 

Prislan je povedal, da se bo potrebno v prihod-
nje več združevati, tako interesno kot lokalno. Tako 
se bodo namreč lažje odpravljali vzroki za socialno 
stisko ter dosegali boljši pogoji za bivanje ranljivih 
skupin občanov. Na tem področju bodo morale v 
prihodnje več storiti tudi lokalne skupnosti. 

Župan občine Nazarje Matej Pečovnik je 
predstavil vzroke vključitve v projekt kot par-

tner. Njihov cilj je namreč v kraju postaviti dnev-
ni center za starejše občane in mlajše invalide. 

V njem bodo našli delo različni strokovni delav-
ci, ki bodo podpora uporabnikom centra. 
IZBOLJŠATI KAKOVOST OBSTOJEČE PONUDBE

Vabljeni gostje so predstavili svoje delo in si bi-
li enotni, da se veliko dejavnosti, ki so v pomoč ran-

ljivim skupinam, že izvaja in se bo tudi v prihodnje. 
Prislan je dejal, da bo rezultat projekta izboljša-

nje sodelovanja med izvajalci socialnih storitev 
ter povečanje učinkovitosti z izboljšanjem po-
gojev za delo, izobraževanja in promocije njiho-
ve dejavnosti. 

Marija Šukalo

15 LET MEŠANEGA PEVSKEGA ZBORA DRUŠTVA UPOKOJENCEV IN INVALIDOV MOZIRJE

Dosegajo uspehe širom države

Od ustanovitve zbora pred 15 leti se je zamenjala vrsta pevk in pevcev, ves čas pa vztrajajo 
še trije. (Foto: Benjamin Kanjir)

Na odru Kulturnega doma Mozirje so 8. ju-
nija pevke in pevci Mešanega pevskega zbora 
Društva upokojencev in invalidov Mozirje, ki ga 
vodi Matjaž Železnik, zapeli ob 15-letnici. Kot 
gostje so se jim pridružili člani Moškega pev-
skega zbora Kulturnega društva Mozirje, ki ga 
vodi Anton Petek. Na šaljiv način pa so jih poz-
dravili člani Gledališča Mozirskega.

LETNO SKUPAJ PREŽIVIJO OKOLI 100 UR
Po uvodnih pozdravih župana občine Mozirje 

Ivana Suhoveršnika, predsednikov obeh društev 
Marije Franko in Antona Gračnerja ter odpetem 
prvem sklopu programa, je predsednik zbora Jo-
že Kumer spregovoril o zgodovini delovanja. Zbor 
šteje 27 članic in članov. Trije so še dejavni od usta-
novitve naprej. Povprečna starost se giblje okoli 
sedmih desetletij, kljub temu vsako leto na vajah 
in nastopih skupaj preživijo okoli 100 ur. 

PODELITEV GALLUSOVIH ZNAČK
Za dolgoletno delo na področju kulture je 

predsednica Območne izpostave Mozirje, Javne-
ga sklada RS za kulturne dejavnosti Simona Za-
dravec podelila bronaste, srebrne, zlate in eno 
častno Gallusovo značko. Slednjo je za 30 in več 
let udejstvovanja prejela Jožica Kumer.

ZELO POVEČALI REPERTOAR 
Zbor nastopa na pokrajinskih in državnih 

srečanjih delovnih invalidov in upokojenskih 
društev. Prepevajo domoljubne, ponarodele, 
cerkvene in pesmi o čudoviti slovenski zemlji. 
Repertoar so v teh letih zelo povečali, posebno 
v času, ko jih je prevzel drug zborovodja prof. 
Matjaž Železnik. Pod strokovnim vodstvom zbor 

sedaj dosega uspehe na vsakoletni reviji Pa se 
sliš' in na nastopih širom Slovenije. 

Na rahlo šaljiv način so o zborovskem pet-
ju in ubranih glasovih med koncertom poskr-
beli člani Gledališča Mozirskega. Tri pesmi so v 
pozdrav slavljencem odpeli člani MPZ KD Mo-
zirje. 

Benjamin Kanjir
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27. IZ RODA V ROD V NAZARJAH

V polfinale Klemen Lamprečnik in Amadej Kolenc 

Našo dolino sta zastopala Amadej Kolenc (levo) in Klemen 
Lamprečnik ter se uvrstila v polfinale. (Foto: Marija Šukalo)

Junij je več kot dve desetletji in 
pol v Nazarjah rezerviran za sreča-
nje igralcev na diatonično harmo-
niko. 27. tekmovanje pod naslovom 
Iz roda v rod so pripravili v soboto, 
8. junija, v nazarskem domu kultu-
re. Obenem je bilo to izbirno tekmo-
vanje za Zlato harmoniko Ljubečne. 
Našo dolino sta zastopala Amadej 
Kolenc in Klemen Lamprečnik ter 
se uvrstila v polfinale.

Prireditev je v sodelovanju s Kul-
turnim društvom Stopinje, nazarsko 
krajevno skupnostjo in občino prip-
ravilo turistično društvo in je sodila v 
praznovanje krajevne skupnosti. Obi-
skovalce in tekmovalce je pozdravi-
la predsednica turističnega društva 
in krajevne skupnosti Vanja Hofba-
uer ter nastopajočim zaželela uspeš-
no izvedbo programa, obiskovalcem 

pa veliko užitka ob poslušanju naro-
dno-zabavnih skladb in narodnih pe-
smi. Te je izvajalo štirinajst nastopa-

jočih iz različnih krajev Slovenije.
Nastop, izbiro in izvedbo progra-

ma je ocenjeval selektor Tomaž 
Guček, ki je bil nad videnim navdu-
šen. »Res, da je že nekaj let manj tek-

movalcev, a ti, ki se predstavijo, pro-
gram izvedejo brezhibno. S tem nam 

zelo otežijo naše delo, saj o ocenah 
odločajo malenkosti,« je dejal in v 
polfinale poslal dvanajst izvajalcev. 
Med njimi sta bila tudi Amadej Ko-
lenc iz Vologa in Klemen Lampreč-
nik iz Spodnjih Kraš z mentorjem An-
drejem Rakom. Za svoj nastop bosta 
lahko izbirala med Velenjem konec 
julija in Hajdino sredi avgusta.

Naziv grajskega godca si je pri-
služil Urh Štifter iz Javorja pri Čr-
ni na Koroškem. Za popestritev do-
godka so poskrbeli otroci 1. in 2. ra-
zreda Osnovne šole Nazarje s ple-
som in petjem. Spremljala sta jih 
harmonikarja David in Peter Suho-
veršnik. Za presenečenje so pos-
krbeli vsi nastopajoči in skupaj za-
igrali Golico. Program je povezovala 
moderatorka Ivana Žvipelj.

Marija Šukalo 

ROŽNATI IZZIV EUROPA DONNE V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Rožnato obarvan korak je vodil na pobočja Črete

Pohodniki so obiskali tudi Farbanco, kjer so jih pričakali prijazni 
dežurni oskrbniki. (Foto: Tatiana Golob)

Martina Zakrajšek iz Šmartnega 
ob Dreti, članica organizacije Euro-
pa Donna, Slovenskega združenja 
za boj proti raku dojk, je prvo junij-
sko soboto organizirala prvi zgor-
njesavinjski rožnati izziv. Gre za or-
ganizirani pohod, ki ni tekmovalne-
ga značaja, njegov namen je spod-
bujati redno telesno dejavnost, spo-
znavanje lepih kotičkov Slovenije in 
seveda druženje članov in podpor-
nikov Europa Donne. Koordinator-

kam pohodov, teh bo letos 17, se je 
pridružila tudi Zakrajškova in orga-
nizirala pohod po pobočjih Črete. 

Pohodnice in njihovi podporni-
ki so se zbrali pri izhodišču gozdne 
poti do Farbance, koče PD Nazar-
je, in se podali do Marijine cerkve 
na Čreti, pomalicali pri Domu pla-
nincev Vransko in se po gozdni po-
ti odpravili nazaj do Farbance, kjer 
so jih z jabolčnim zavitkom pričaka-
li prijazni dežurni. 

Organizatorka prvega rožnate-
ga izziva v Zgornji Savinjski doli-
ni je prepričana, da je najbolj po-
membno to, da je prvi rožnato 
obarvan korak Europa Donne na 
našem območju narejen. Zakraj-

škova želi, da bi v nadaljevanju 
druženje izvajale predvsem v ob-
liki skupinske vadbe. Zainteresira-
ne se lahko za več informacij obr-
nejo nanjo.

Tatiana Golob

40. OD LIPE DO PRANGERJA NA REČICI OB SAVINJI

Ob jubileju kulturno in športno 
druženje

Člani Turističnega društva Reči-
ca ob Savinji pripravljajo jubilejno 
40. turistično prireditev Od lipe do 
prangerja. Z njo bodo od torka, 25. 
junija, do sobote, 6. julija, poskrbe-
li tako za rekreativno kot kulturno 
druženje. 

Na dan državnosti bodo obujali 
stare igre. Obiskovalci si bodo lah-
ko ogledali napete boje v skoraj že 
pozabljeni kolektivni igri med dve-
ma ognjema. 

28. junija bodo v rečiški osnovni 
šoli na ogled postavljene štiri raz-
stave pod skupnim imenom Živeti 

z lesom. Turistični delavci priprav-
ljajo narodopisno, Društvo likovnih 
ustvarjalcev Gal likovno, vezilje re-
čiškega upokojenskega društva 
ročnodelsko in osnovnošolci likov-
no-literarno razstavo. 

Igre med naselji v občini zadnjo 
junijsko nedeljo bodo poskrbele za 
smeh in zabavo. 

Vrhunec dogajanja bo Večer pod 
trško lipo. V soboto, 6. julija, bo na-
stopil ansambel Robija Zupana in 
vokalna skupina Sončnice. Doga-
janje bodo obogatili s srečolovom. 

Marija Šukalo
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VAŠI ČAROBNI VRTOVI V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Na kmetiji Bulk samooskrbni z zelenjavo in sadjem

Marta Zagožen je prejela sadno darilo.

Hoste, stare potonike in slastne jagode si delijo prostor za hišo.

Okolica hiše je obogatena z rožami, grmički in raznim drevjem.

Lipa z obrazom je na Bulkovi kmetiji nekaj posebnega.

V akciji Vaši čarobni vrtovi smo 
predstavili že veliko lepo urejenih 
vrtov in domov. Tokrat smo obiska-
li Marto Zagožen na kmetiji Bulk v 
Bočni. V okolici doma si je uredila 
mali cvetlični in zeliščni raj, v ka-
terem z možem Stanetom še po-
sebej uživata, odkar sta v pokoju. 

Marto smo obdarili z darilom Kme-
tijske zadruge Šaleška dolina in 
Savinjskimi novicami.

PODOBA MOŽA NA LIPI
Marta Zagožen je prava gospo-

dinja. Vse okrog hiše in v njej je 
lepo urejeno. Velik poudarek daje 
na samooskrbo z domačo zelenja-
vo in sadjem. Stare vrste vrtnic, 
potonik in hortenzij ter nove vrste 
grmičevja in dreves se prepleta-
jo okrog hiše. Okolica doma je ču-
dovito urejena, krasijo jo drobna-
rije, ki jih s hčerko Sašo izdelata 
sami. Ustvarjalne in pridne roke 

se vidijo na vsakem koraku. Cvet-
lična korita, izdelana doma iz bri-
sač in betona, betonski podstav-
ki za rože, stare posodice, upora-
bljene za cvetlične lončke in po-
doba moža na lipi, vse to je Mar-
ta z veliko mero okusa postavila v 
okolico svoje hiše.

VRTIČEK DOBROT
Za hišo je majhen vrtiček, na 

katerem rastejo jagode, ribez in 
drugo jagodičevje, tudi borov-
nice že počasi pridobivajo bar-
vo. Med njimi so posajene poto-
nike in hoste, ki pa jih bo kmalu 
zamenjalo novo jagodičevje. Mar-
ta si namreč želi v okolici doma še 
več sadnih dobrot, za vnuke. Niz-
ka drevesa je posadila ob ograji, 
mimo katere hodijo na pašo živali. 
Bogato je obrodila šmarna hruši-
ca, ki pomladi razveseljuje z lepi-
mi cvetovi, v tem času pa že z oku-

snimi sadeži. Tudi na murvi so se 
že kazali prvi sadeži. 

ZELIŠČA ZA ČAJE
Martin zeliščni vrt vsako leto ob-

rodi zelo bogato. Zelišča posuši in iz 
njih pripravlja razne čajne mešani-
ce. Sadje predela v marmelade in 
sokove. Na njivi pridela vso zelenja-
vo za domače potrebe. Zelo rada ku-

ha in peče in pri tem zelo domiselno 
uporablja pridelke. 

MLADA GOSPODARJA
Marta in Stane sta bila dolga le-

ta gospodarja kmetije Bulk. Kmetija 
s 36 hektari jima je dajala kruh vsa 
leta. Ukvarjala sta se z govedorejo, 
oddajala sta mleko. Sedaj na kme-
tiji gospodarita »ta mlada«, hčerka 
Saša z družino. Oddajo mleka so za-
menjali z rejo govejih pitancev. 

VNUKI SKRBIJO ZA KONDICIJO
Marta in Stane imata veliko ve-

selje z obnovo starih stvari. Zani-
ma ju zgodovina tako domačije kot 

kraja in okolice. Stane je dolga leta 
prepeval v moškem pevskem zbo-
ru iz Bočne, v zadnjem času zaradi 
bolezni na vaje in nastope ne hodi. 
Marta je članica folklorne skupine 
Oštarija Društva upokojencev Boč-
na. Veliko časa namenjata osmim 
vnukom, ki poskrbijo, da ostajata v 
pogonu in aktivna.

IDEJ ŠE NI ZMANJKALO
Veselja do dela na kmetiji jima ni-

koli ni manjkalo, zato je bila vedno le-
po urejena. Sedaj, ko skrbita bolj kot 
ne le za okolico hiše, se lahko posve-
čata raznim malenkostim, za katere 
prej ni bilo časa. Ob hiši imata bazen 
in ribnik, ob katerem so lepo razpo-
rejene skale, med njimi grmički in ro-
že. Načrtov za urejanje okolice jima 
ne manjka, ustvarjalne roke pa bo-
do zmogle še marsikatero idejo spre-
meniti v predmet, ki bo še dodatno 
polepšal urejeno okolico doma.

Tekst in foto: Štefka Sem
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TEKMA V HITROSTNEM KIPARJENJU Z MOTORNO ŽAGO

Brgles že v tretje državni prvak, Verbuč tretji

Državni prvak Tadej Brgles (desno) in tretjeuvrščeni Jernej Verbuč s 
svojima skulpturama (fotodokumentacija TB)

V soboto, 1. junija, so v Gradi-
šču nad Stično pripravili tekmo v 
hitrostnem kiparjenju z motorno 
žago. Državni prvak je že v tretje 
postal Ljubenčan Tadej Brgles, 
tretji je bil Šmihelčan Jernej Ver-
buč za Klemnom Omejcem iz Ho-
temeža.

Kot je povedal Brgles, je us-
peh odvisen od izurjenosti, odlič-
ne tehnične opremljenosti, dob-
ro izbrane ideje ter oblikoval-
ske spretnosti. Dodeljeni kos le-
sa lahko obdelujejo le eno uro, 
in to z dokaj definirano opremo, 
orodjem in morebitnimi dodatni-

mi materiali, kar pač ne odstopa 
od do sedaj vpeljanih kriterijev, 

ki jih določi organizator. Ustvaril 
je pravljični lik iz risanke Ledena 

doba, Verbuč pa konjiča.
»Čeprav so naši cilji, doseči na 

teh tekmovanjih čim boljše uvr-
stitve, predvsem na tekmovanjih 
prestižnega ranga, kot je bilo to, 
je vendarle pomembno tudi dru-
ženje, izziv za izbiro novih idej in 
tehnike in ne le pehanje za zma-
gami. V tem dodatnem delu in 
zdaj že poslanstvu uživam. Lepo 
se je družiti s prijatelji, ki dišimo 
po žagovini in bencinskih hlapih. 
Dober občutek pa je tudi videti 
svoje praktične in okrasne izdel-
ke po deželi,« je dejal prvak. 

Jože Miklavc

10. MUHARSKO PRVENSTVO JADRANSKO PODONAVSKEGA OBMOČJA

Zmagal kar predsednik slovenskih ribičev

Tekmovalci so lovili zelo dobro in skupno ujeli skoraj 1.200 rib. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Dreta in Savinja sta 8. in 9. junija 
gostili muharje iz držav bivše sku-
pne države Jugoslavije ter iz Ma-
džarske in Bolgarije. Tekmovanje 
je bilo ekipno in posamično, obe 
zmagi pa sta ostali v Sloveniji. RAJP, 
združenje držav jadransko podo-
navskega območja, je pod okriljem 
Ribiške zveze Slovenije zbralo 19 
ekip muharjev iz osmih držav. Tek-
movanje v treh delih je potekalo v 
revirjih, s katerimi upravljata ribiški 
družini Mozirje in Šempeter. Na treh 
tekmah so se muharji pomerili v 
treh tekmovalnih sektorji, enem na 
Dreti in dvema na Savinji.

V Mozirskem gaju so se 7. juni-
ja zbrali člani ekip, organizator-
ji in predsedniki slovenske, hr-

vaške ter ribiške zveze Bosne in 
Hercegovine. Zbrane je nagovo-
ril predsednik Ribiške zveze Slo-
venije doc. dr. Miroslav Žaberl. 
Zbranim je zaželel dober prijem 
in se zahvalil ribiškima družina-

ma, ki bosta prvenstvo gostile.
Tekmovalci so žrebali ribolovne 

sektorje in ribolovna mesta. Dopol-
dan 8. junija so se prvič, popoldan 
pa še drugič podali ob reki. Sledi-
la je vrsta prijemov, saj je bila voda 

darežljiva z ribami. Naslednji do-
poldan je sledila še tretja tekma, 
tako da so vsi lovili v vseh sektor-
jih, v vsakem po tri ure.

V teh devetih urah so skupno ulo-
vili in po takojšnjem merjenju izpus-
tili kar 1.182 rib. Največ sreče je bilo 
naklonjeno kar predsedniku zveze 
Miroslavu Žaberlu, ki je bil v Preser-
jah razglašen za zmagovalca v kate-
goriji posameznikov. 

Skupno ekipno zmago je dosegla 
ekipa RD Bled, druga je bila ekipa RD 
Medvode, tretja pa SRD Banja Luka iz 
Bosne in Hercegovine. Vsaka ekipa 
je štela tri tekmovalce. Blejci so sku-
paj ujeli 123 rib, kar je 50 več od dru-
go- in tretjeuvrščene ekipe.

Benjamin Kanjir

MARATON SAVINJA 2019

Najhitrejša Čeplak Pozničeva in 
Letojne 

Nedeljskega maratona Savinja, ki ga je organiziralo Športno društvo TE-
AM, se je udeležilo okoli 300 tekačev od blizu in daleč. Na zmagovalnih 
stopnicah se ni zgodilo nič novega, saj sta lanska zmagovalca, Bernarda 
Čeplak Poznič – Berny in Matej Letojne, obdržala primat na najdaljši, 21 km 
dolgi razdalji teka. 

Več o tem v prihodnji številki Savinjskih novic.
BK
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18. VETERANSKE ŠPORTNE IGRE V MOZIRJU

V športnem duhu tekmovalo 700 veteranov vojne za Slovenijo

Otvoritveni ceremonial 18. veteranskih športnih iger pri športni dvorani v Mozirju. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Del ekipe OZ VVS Zgornjesavinjsko-Zadrečke doline, ki je prvič sodelovala na veteranskih 
športnih igrah. (Foto: Franci Kotnik)

V soboto, 8. junija, so se v Mozirju na tradici-
onalnih športnih igrah zbrali veterani vojne za 
Slovenijo iz vseh slovenskih regij. Gostitelji 18. 
športnega srečanja so bili člani Območnega 
združenja veteranov vojne za Slovenijo Zgornje-
savinjsko-Zadrečke doline in mozirskega odbo-
ra Policijskega veteranskega društva Sever za 
celjsko območje. Čeprav so na koncu najboljše 
ekipe prejele medalje in pokale, je bil osrednji 
namen iger druženje in povezovanje.

ŠPORTNE IGRE V ŠESTIH DISCIPLINAH 
V lepem poletnem vremenu se je v Mozirju ob 

spremstvu več kot sto navijačev zbralo preko 700 
tekmovalcev, ki so se pomerili v šestih discipli-
nah: pikadu, vlečenju vrvi, metu bombe, košarki, 
streljanju z zračno puško in šahu. Domače zdru-
ženje je prvič sodelovalo na veteranskih igrah, 
medtem ko so celjski oziroma mozirski policijski 
veterani na tem področju že izkušeni tekmovalci.

SLAVJE GORENJCEV, CELJANI DRUGI, 
GOSTITELJI DEVETI

Celjski »severaši« so tako slavili v pikadu in 
streljanju z zračno puško, v metu bombe so bi-
li četrti, v vlečenju vrvi peti, v šahu enajsti, v ko-
šarki pa štirinajsti, kar jih je popeljalo do sku-
pnega drugega mesta, v konkurenci ekip PVD 
Sever pa so bili najboljši. Športniki veterani 
Zgornjesavinjsko-Zadrečke doline so v pika-
du osvojili peto mesto, v streljanju z zračno pu-
ško so bili osmi, v vlečenju vrvi enajsti, v košar-
ki trinajsti, v metu bombe petnajsti, v šahu pa 
so zasedli 19. mesto. V skupnem seštevku so bi-
li v konkurenci štiridesetih ekip deveti, prehodni 
pokal za skupno zmago pa so iz Mozirja odpelja-
li veterani Zgornje Gorenjske. 

UDELEŽENCI POHVALILI ORGANIZATORJE
Kljub velikemu številu sodelujočih so igre po-

tekale tekoče, za kar so si organizatorji prislu-
žili pohvale udeležencev. Slednje so nagovorili 
župan Občine Mozirje Ivan Suhoveršnik, pred-

sednik OZ VVS Zgornjesavinjsko-Zadrečke do-
line Maks Slatinšek, predsednik Zveze vetera-
nov vojne za Slovenijo Ladislav Lipič in pred-
sednik Zveze policijskih veteranskih društev Se-

ver dr. Tomaž Čas. Na koncu so bili vsi zadovolj-
ni spričo dejstva, da je celotno tekmovanje mi-
nilo brez poškodb in vsakršnih težav.

Benjamin Kanjir
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10 KROGOV ZA 10 NASMEHOV

Berny tekla 
dobrodelni maraton

Na Ravnah na Koroškem je ob Bernardi 
Poznič Čeplak tekel ultramaratonec Marko 

Kobold. (Foto: osebni arhiv)

Športno humanitarno društvo Vztrajaj – Ne-
ver Give Up je od 31. maja do 9. junija organi-
ziralo tradicionalni projekt 10 krogov za 10 nas-
mehov. V 10 dneh, v 10 različnih mestih so vsak 
dan od 16. do 20. ure odtekli maraton na lokal-
nih stadionih izbranih mest. Pridružili so se jim 
številni rekreativci in naključni obiskovalci, ki so 
želeli preživeti aktivno popoldne ter prispevati 
svoj del k zbiranju sredstev za 10 socialno ogro-
ženih družin. Na Ravnah na Koroškem je tekla 
tudi Mozirjanka Bernarda Čeplak Poznič - Ber-
ny in odtekla 105 krogov oziroma 42 kilometrov.

TEKLI Z NAMENOM, DA BODO NEKOMU 
POMAGALI

»Obiskovalci za vsak krog donirajo po evro in 
tako prispevajo v sklad. S prijateljem sva tekla 
že lani, letos pa se mi je pridružil ultramarato-
nec Marko Kobold,« je svojo odločitev pojasni-
la Čeplak Pozničeva. Pridružili so se ji tudi drugi 
tekači. Niso tekli na čas, temveč z namenom, da 
bi nekomu pomagali do boljšega življenja.

KO S TEKOM POMAGA, JO TO DODATNO 
IZPOLNI

»Sama sem tek doživljala zelo čustveno, pri-
sotne so bile tudi solze. V cilju je bilo druga-
če kot na tekmi. Tu tečeš s popolnoma drugim 
namenom. Na progi so se mi porajala različna 
čustva. Tudi sama sem namreč mama in žena in 
se me prav zaradi tega žalostne zgodbe še bolj 
dotaknejo. Sicer pa nikdar ne veš, kdaj se lahko 
sam ali tvoji najbližji znajdejo v enaki situaciji. In 
če lahko s tekom, v katerem uživam, pomagam, 
me to dodatno izpolni,« je svojo izkušnjo opisa-
la Mozirjanka.

Marija Šukalo
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV GORNJI GRAD

Balinarke druge na regijskem tekmovanju

Balinarke DU Gornji Grad 
so osvojile drugo mesto na 
regijskem tekmovanju. (Foto: Nuša 
Žerovnik)

V Gornjem Gradu so pred leti za 
centrom starejših uredili balinišče, 
na katerem upokojenci vadijo in se 
pripravljajo na tekmovanja. Ivanka 
Vertot, Nuša Žerovnik, Ana Škrubej 
in Fani Sovinšek redno trenirajo in so 
dobro pripravljene, kar se je pokaza-
lo na tekmovanju v balinanju pokra-
jinske zveze društev upokojencev v 
Preboldu. Osvojile so drugo mesto, 
zmaga jim je ušla le za eno točko.

Predlani so bile tretje, udeležujejo 

se tudi drugih tekmovanj. Ob občin-
skem prazniku bodo gornjegrajski 
upokojenci gostili balinarje iz drugih 
društev upokojencev. Redno trenira 
trinajst članov društva, ki se dobivajo 
na balinišču trikrat tedensko.

Štefka Sem

ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Dobra sezona z novim vodstvom

12. mesto v državi je super rezultat za mlado ekipo, ki se uči od trenerja Braneta Dobnika.

Ekipo mini rokometa vodi trener Dejan Tomazini.

V začetku sezone 2018/2019 je v Rokome-
tnem klubu Nazarje prišlo do velikih sprememb. 
Vodstvo se je popolnoma zamenjalo in s tem tu-
di ekipe, ki so tekmovale v tej sezoni. V državni 
ligi sta tekmovali dve ekipi, in sicer ekipa mlaj-
ših deklic B in ekipa mlajših deklic C. 

MLAJŠE DEKLICE B 12. V DRŽAVI
Mlajše deklice B so v skupini Vzhod v prvem 

delu tekmovanja sedemkrat zmagale in pet-
krat izgubile, kar jih je uvrstilo na 4. mesto v 
skupini. V drugem delu tekmovanja so se bo-
rile za 7. do 12. mesto v državi. V tem delu so 
si priigrale tri zmage in pet porazov, s kateri-
mi so se uvrstile na skupno 12. mesto v držav-
nem merilu. Glede na okoliščine v klubu ob za-
četku sezone je to super rezultat za tako mlado 
ekipo, ki še raste in se uči od novega trenerja 
Braneta Dobnika. 

MLAJŠE DEKLICE C LEPO NAPREDOVALE
Ekipa mlajših deklic C se je v pravkar zaklju-

čeni sezoni udeležila štirih turnirjev, na katerih 
so mlade rokometašice pokazale osvojeno zna-
nje s treningov in se spoznavale z igralkami iz 
drugih klubov. Tekme so potekale brez beleže-
nja rezultata, saj je cilj teh turnirjev, da se dekli-
ce privadijo na veliko igrišče in pripravijo na na-
slednjo sezono, ko bo šlo zares. 

EKIPA MINI ROKOMETA PRIDNO TRENIRALA
Seveda ne gre pozabiti najmlajših predstavnic 

in predstavnikov kluba, ki tvorijo ekipo mini roko-
meta pod vodstvom trenerja Dejana Tomazini-
ja. Celo sezono so pridno trenirali in osvajali ro-
kometna znanja na malem igrišču. Iz malega bo v 
bližnji prihodnosti zagotovo zraslo veliko znanja.

PONOSNI NA IGRALKE, TRENERJE IN 
VODSTVO

RK Nazarje tako samozavestno zaključuje us-
pešno sezono in se že pripravlja na naslednjo. 

Ponosni so na svoje rokometašice, trenerje in 
vodstvo, kakor tudi na dosedanje rezultate. Va-
bijo deklice iz celotne Zgornje Savinjske doline, 

da se jim pridružijo in bodo skupaj še uspešnej-
ši in močnejši.

RK
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MARIBOR, CELJE

Kljub zmagam Mihalinčeva še brez norme za SP

Maja Mihalinec: »Od letošnje sezone si še 
veliko obetam.« 

(Foto: Peter Kastelic/AZS)

V sredo, 12 junija, so na atletskem stadionu Po-
ljane v Mariboru pripravili tretjo tekmo mednaro-
dne atletske lige. Tri dni pozneje je celjski Atlet-
ski klub Kladivar organiziral tekmovanje v atlet-
skem pokalu Slovenije za člane in članice v Celju. 
Na tekmovanjih je nastopila tudi Maja Mihalinec, 
članica ljubljanskega Atletskega društva Mass. 
Na obeh lokacijah je tekla na 100 in 200 metrov. 

ZMAGA TAKO V MARIBORU KOT CELJU
V Mariboru si je na obeh razdaljah pritekla 

zmago, a z rezultatoma 11,35 na 100 in 23,22 na 
200 metrov si ni uspela priteči norme za svetov-
no prvenstvo, ki bo jeseni v Dohi. Tudi v Celju je 
bila zelo uspešna. V teku na 100 in 200 metrov je 
slavila zmago. Prav tako je k zmagi pripomogla 

v štafeti 4 x 100 metrov, njen AD Mass pa je pos-
tal ekipni pokalni zmagovalec.

NASTOP NA EVROPSKIH IGRAH V MINSKU
»V Celju vremenske razmere žal niso bi-

le naklonjene sprinterjem, saj je pihal veter v 
prsi. Kljub temu sem tekla hitro, 11,53 in 23,52, a 
lov na normo za svetovno prvenstvo ostaja od-
prt. Časa za doseganje norm je seveda še veli-
ko. V začetku sezone sem že veliko tekmovala 
in v povprečju dosegla hitrejše čase kot sicer 
v tem obdobju, zato si od letošnje sezone še 
veliko obetam,« je povedala Mozirjanka, ki že 
danes kot članica slovenske reprezentance v 
atletiki odhaja v Minsk na evropske igre. 

Marija Šukalo

1. LOKOSTRELSKO TEKMOVANJE ZA KARLIJEV MEMORIAL

Nastopilo skoraj šestdeset tekmovalcev

V streljanju z lokom brez koles so bile najboljše Avstrijke (z 
leve) Sabine Bartl, Jacqueline Schiestl in Bernadette Bugelnik. 

(Fotodokumentacija Gradišnik)

Na Gradišu v Matkovem kotu so se 
v soboto, 8. junija, zbrali ljubitelji lo-
kostrelstva. V streljanju na 3D tarče 
se je pomerilo skoraj šestdeset tek-
movalcev iz Slovenije in tujine. Dogo-
dek so memorialno posvetili nedav-
no umrlemu lastniku domačije, ci-
trarju Karliju Gradišniku. Bil je loko-
strelski zanesenjak, ki je pred dobrim 
četrt stoletja na domači kmetiji po-
nudil lokostrelstvo kot šport za vse.

STRELJALI NA 28 TARČ ŽIVALI IZ 
UMETNE MASE

Tekmovalci različnih staros-
ti so se pomerili v streljanju z lo-

kom na kolesa, z lokom brez ko-
les in samostrelom. Na 3-kilome-

trski progi so poskušali osvojiti 
kar največ točk v streljanju na 28 

tarč živali iz umetne mase. Sled-
nje predstavlja simulacijo lova z 
lokom. 

DRUŽENJE IN ŠPORTNI DUH
Najboljši trije iz vsake katego-

rije so prejeli spominske plakete 
in praktične nagrade. Vendar po 
besedah organizatorke tekmova-
nja Brede Gradišnik rezultati ni-
so bili pomembni, pomembnejša 
sta druženje in športni duh, po-
vezan z mislimi na človeka, ki je 
lokostrelstvo pripeljal na doma-
čijo. 

Marija Šukalo

ŠPORTNO DRUŠTVO NOVA ŠTIFTA

Šport združuje krajane že štiri desetletja
V Novi Štifti je bil šport vedno pri-

soten kot eden izmed pomembnej-
ših dejavnikov druženja in sodelo-
vanja krajanov. Z nastankom špor-
tnega društva v letu 1979 so postavi-
li mejnik, na katerega so ponosni še 
danes. Nobena zelenica ni bila varna 
pred hitrimi nogami v poletnih me-
secih in vsak hrib je s svojo snežno 
odejo pozimi pričaral na obraze kopi-
co nasmeškov. V štirih desetletjih so 
se ukvarjali s številnimi športi.

NOGOMET PRVI NA SEZNAMU
Od začetka je bil na vrhu zani-

manja nogomet, ki so ga trenirali 
na Makeževih njivah in se uspeš-
no udeleževali tekmovanj po doli-
ni. Tradicionalni turnir trojk v no-
gometu v spomin Viktorja in Mate-
ja bodo letos izvedli že 14. leto za-
pored.

Na Glukovih njivah je vlečnica 
za smučarsko rekreacijo obrato-
vala vrsto zim. Smučali so tudi pri 
Slapniku. Pozimi v kulturnemu do-
mu igrajo namizni tenis in družab-
ne igre, v lokalu ob domu pa pika-
do in ročni nogomet. Kot najbolj 

prestižno tekmovanje šteje turnir v 
košarki med zaselki.

AKTIVNI TUDI V KRAJU
Lani so dobili odbojkarsko igrišče 

na mivki, ki poleg nogometno košar-
karskega igrišča in otroških igral po-
nuja dodatno možnosti rekreacije. V 
poletnih mesecih bodo organizirali 
tekme dvojic v nogometu, košarki in 
odbojki na mivki. Na svoj račun pri-
dejo tudi tekači, kolesarji, igralci ro-
kometa, iger med dvema ognjema in 
še mnogo drugih. 

Organizirali so razne očiščevalne 

akcije, trebljenja po planinah, veseli-
ce, kresovanja, izlete, kmečke in va-
ške igre. »Letos društvo praznuje 40 
let in smo hvaležni vsem, ki so spod-
bujali športne dejavnosti v kraju. Za 
športno infrastrukturo bomo lepo 
skrbeli še naprej, glavna želja pa je 
ponuditi vsem generacijam možnos-
ti rekreacije in spodbujati ljudi k zdra-
vemu načinu življenja,« je dejal pred-
sednik društva Štefan Šurk. Oble-
tnico bodo obeležili v Novi Štifti po 
proslavi ob občinskem prazniku.

Štefka Sem
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•	 POLICISTI	V	PREISKAVAH	ZASEGLI	DROGO
Sredi preteklega tedna so velenjski policisti v sodelovanju z vodniki 

službenih psov opravili hišno preiskavo na območju Šoštanja pri 36-le-
tnem moškem in dve hišni preiskavi na območju Ljubnega ob Savinji 
pri 56-letni ženski.

Pri 36-letniku so našli manjšo količino posušene konoplje. 56-le-
tnici pa so zasegli okoli 7 kilogramov posušenih delcev konoplje, 82 
manjših sadik konoplje in 105 sadik konoplje različnih velikosti. Za-
segli so ji tudi dva šotora, prirejena za gojenje konoplje na podstreš-
ju ene od hiš. Šotora sta bila opremljena z lučmi, ventilatorji, vla-
gomeri, transformatorji in ostalo opremo, potrebno za gojenje ko-
noplje.

Oba so kazensko ovadili zaradi suma storitve kaznivega dejanja ne-
upravičene proizvodnje in prometa s prepovedanimi drogami, nedovo-
ljenimi snovmi v športu in predhodnimi sestavinami za izdelavo prepo-
vedanih drog.
•	 VLOMIL	IN	SI	PRILASTIL	ORODJE

Mozirje: V noči na 10. junij je neznani storilec vlomil v dva gradbena 
kontejnerja na gradbišču v Mozirju. Iz prvega je neznani storilec ukra-
del manjšo priročno orodje, iz drugega pa akumulatorsko kotno brusil-
ko makita. Materialna škoda znaša okoli 500 evrov. 
•	 POGASILI	TRAKTOR,	POVIJALKO,	PRIKOLICO	IN	BALE

Loke pri Mozirju: 11. junija ob 14.32 so v Lokah pri Mozirju zago-
rele bale. Posredovali so gasilci PGD Mozirje in ugotovili, da so bi-
le bale sena na prikolici, pripeti na traktor, ki ga je lastnik ob za-
gorenju zapeljal stran od gospodarskega objekta. Pri tem so gore-
če bale padle s prikolice na drug traktor, ki je imel nameščeno po-
vijalko za bale. Gasilci so nato pogasili goreč traktor, povijalko, pri-
kolico in bale.

Z ogledom je bilo ugotovljeno, da je do požara prišlo zaradi drgnjenja 
leve pnevmatike v blatnik prikolice in posledično pregrevanja kovinske-
ga blatnika, zaradi česar so se vnele bale na prikolici. Materialna škoda 
znaša okoli 6.500 evrov. 

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 PRILASTIL	SI	JE	POZABLJEN	DENAR
Nazarje: 12. junija v dopoldanskem času so bili policisti obveščeni o 

storitvi kaznivega dejanja zatajitve. Oškodovanec je na bankomatu v Na-
zarjah v jutranjih urah dvigoval gotovino, a jo je pozabil v reži bankoma-
ta. Neznani storilec si je omenjeno gotovino protipravno prilastil.  
•	 VOZNIK	AVTOBUSA	ZDRSEL	PO	STRMEM	POBOČJU,	TREŠČIL	V

O zdravstvu in še čem v naši preljubi dolini (komentar na pisma bralcev iz prejšnje številke SN)

Dogajanja okrog splošnega zdravstva v 
Zgornji Savinjski dolini razgaljajo vso nespo-
sobnost glavnih akterjev za razrešitev nasta-
le problematike. O tem nesporno govorijo na-
slednja dejstva:

1. Tako v Odloku o ustanovitvi Javnega zavo-
da Zgornjesavinjski zdravstveni dom (JZ ZSZD) 
kot v Zakonu o zdravstveni dejavnosti je za 
upravljanje le-tega imenovan Svet zavoda, ki 
pa te funkcije ne opravlja.

2. To funkcijo neposredno izvajajo župani, 
saj vse javno objavljene informacije v medijih 
in drugače vodijo k takemu sklepanju.

3. Nikjer ni zaslediti, da bi se na kriznih ses-
tankih sestajal Svet zavoda, ocenjeval de-
lo direktorja in sprejete ukrepe, spremljal iz-
vajanje sanacijskega programa in ocenjeval 
smotrnost bodoče investicije.

4. Sestajajo se pa seveda župani in človek 
kar ne more verjeti njihovi inovativnosti na 

področju korporativnega vodenja. Na nasled-
njem sestanku naj bi celo pripeljali zasebnega 
investitorja, ki bi na povsem novi lokaciji, ba-
je nekje na sredini doline, izgradil popolnoma 
nov zdravstveni dom, ni pa čisto jasno, ali bi 
bil to zasebni ali javni zavod ali pa kombinacija 
enega in drugega. Konec koncev je potem ob 
takem razmišljanju vseeno, če se Javni zavod 
razpusti in, kot pravi Jakob Presečnik v prej-
šnji številki Savinjskih novic (SN), se posame-
zne zdravstvene postaje priključijo enemu od 
bližnjih javnih zavodov. Pa vendarle mislim, da 
je edina prava rešitev takojšen odpoklic Sve-
ta zavoda in imenovanje novih kompetentnih 
oseb, ki bodo neobremenjeno od lokalnih peri-
petij z vso odgovornostjo upravljale JZ in vršile 
kontrolo menagementa JZ ZZD Nazarje.

5. Župan Mozirja g. Ivan Suhoveršnik vztraj-
no ponavlja mantro o tem, da občine niso fi-
nančno odgovorne za poslovanje JZ ZSZD Na-

zarje in očitno ne loči med pojmom finansira-
nja zdravstvene dejavnosti od odgovornosti 
ustanoviteljic za nastalo izgubo. Zaradi neod-
govornega vodenja Javnega zavoda ZSZD Na-
zarje in predvsem popolne odpovedi nadzorne 
funkcije, ki jo predstavljata Svet zavoda in Svet 
ustanoviteljic, je vrednost premoženja Javne-
ga zavoda padla na 15% kapitala izkazanega 
skozi bilančne podatke. Predvsem pa se verje-
tno ob takem neznanju ekonomskih zakonito-
sti obrača v grobu naš zgornjesavinjski in mo-
zirski rojak, nekdanji rektor mariborske univer-
ze in starosta računovodskih znanosti v Slove-
niji prof. dr. Dane Melavc.

6. Da pa se nekaj podobnega dogaja tudi 
na drugih področjih, kjer župani prav ne vidi-
jo dosti preko svojih ograj, se kaže tudi pri pro-
blematiki zastarele vodovodne infrastrukture, 
na kar je bilo opozorjeno v enem od uvodni-
kov v SN in v že omenjenem pismu bralca (tudi 

•	 DREVO	IN	UMRL
Podvolovljek: 12. junija se je zgodila prometna nesreča s smrtnim iz-

idom na relaciji Kranjski Rak–Podvolovljek. 69-letni voznik je vozil av-
tobus iz smeri Kamnika proti Lučam. Izven naselja Podvolovljek je v 
ostrem desnem ovinku zapeljal naravnost čez vozišče. Avtobus je zdrsel 
po strmem gozdnato skalnatem pobočju in trčil v več dreves. Po okoli 38 
metrih drsenja je s sprednjim delom avtobusa silovito trčil v večje dre-
vo, kjer je vozilo obstalo. Voznik je na kraju nesreče poškodbam podle-
gel. Gasilci PGD Nazarje, Kamnik in Luče ob Savinji so zavarovali kraj do-
godka in z vrvno tehniko omogočili reševalnim enotam dostop do kra-
ja dogodka. Po končanih policijskih aktivnostih so s tehničnim pose-
gom rešili ukleščenega preminulega voznika. Odklopili so akumulator, 
preprečili razlitje goriva in nudili pomoč članom nujne medicinske po-
moči ter policiji. 

To je letošnja dvanajsta smrtna žrtev prometnih nesreč na območju 
celjske policijske uprave. Lani v enakem obdobju so v prometnih nesre-
čah umrle tri osebe.
•	 POŠKODOVAL	LUČI

Lačja vas: V noči na 16. junij je neznani storilec v Lačji vasi poškodo-
val tri električne luči na nadstrešku stanovanjske hiše. Opravljen je bil 
ogled kraja kaznivega dejanja. 
•	 IZ	HIŠE	UKRADEL	TELEFON

Radegunda: 16. junija v dopoldanskem času so bili policisti PP Mozir-
je obveščeni o vlomu v stanovanjsko hišo v Radegundi. Vanjo je bilo na 
vzvod vlomljeno skozi manjše pritlično okno. Neznani storilec je pregle-
dal notranjost in ukradel mobilni telefon znamke LG. Nastala je materi-
alna škoda v višini okoli 200 evrov. 
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Pisma bralcev, Zahvale

ZAHVALA

Ob boleči izgubi očeta in dedija

Cirila ŽVIPLJA
iz Kokarij 9, Nazarje

30. 3. 1945 – 20. 5. 2019

se iskreno zahvaljujemo pevcem, govornici gospe Nataši, Špeli, 
pogrebcem, sodelavkam Aktive, Planinki Ljubno, Deos Gornji Grad 
in župniku za opravljen obred.

Iskrena hvala sosedom, sorodnikom in vsem drugim za darovane 
sveče ter svete maše in da ste nam v težkih trenutkih stali ob strani, 
se poslovili od njega in ga pospremili na zadnji poti.

Posebna zahvala pa Mariji in Miranu Polajžerju, sosedu Marku iz 
Kokarij, Janiju Vratniku za večletno pomoč pri oskrbi očeta.

Žalujoče hčerke Dragica, Silva in Majda z družinami

ZAHVALA

20. junija mineva trinajst let, odkar ni več med nami dragega 
moža, atija, tasta in dida

Franca BENDA

Vsi tvoji

Pri tebi sem, 
ko te daljava krije, 
in čutim te! 
Ugaša dan, 
že prva zvezda sije. 
O vrni se! 
(J.W. Goethe).

ZAHVALA

Vili FISTRIČ
iz Varpolj

17. 4. 1948 - 4. 6. 2019

Posebno zahvalo izrekamo sosedu Vojku Vončini za takojšnjo nu-
deno pomoč. Hvala prijatelju Perotu, gasilcem PGD Nazarje, predstav-
nikom ZŠAM Zg. Savinjske doline in vsem, ki ste ga častno pospremili 
k preranemu počitku. Zahvala tudi Sonji, Veri, Magdi in ostalim sose-
dom pri organizaciji. Iskrena hvala g. Grudniku za ganljive besede slo-
vesa. Hvala tudi vsem neimenovanim posameznikom za izrečene be-
sede, misli, darove in stiske rok.

Žalujoče žena Mojca, hčerki Tanja in Nuša 
ter vnukinja Neža

nekdanjega župana Mozirja, pos-
lanca in ministra) Jakoba Preseč-
nika. Le kako je mogoče, da naj-
manj 10 % od skupne dolžine vo-
dovodnega omrežja iz »zloglasne-
ga« zajetja Letošč predstavljajo 
oporečne azbestne cevi in da se 
bo verjetno kolaps, ki smo mu bi-
li priča prejšnji mesec, še kar po-
navljal, da o vplivu na zdravje lju-
di niti ne govorimo.

7. Jakob Presečnik v zaključku 
omenja tudi projekt kolesarskih 
poti. Jaz bi k temu dodal še po-
polno pasivnost zgornjesavinj-
skih občin pri umeščanju trase 3. 

razvojne osi v prostor in projek-
tnih rešitev pomembnih za našo 
dolino. Pravo sramoto predsta-
vlja dejstvo, da naša dolina ni-
ma svojega priključka oz. ustre-
zno in sodobno navezavo na av-
tocesto, ki bo potekala le nekaj 
kilometrov od upravnega središ-
ča Mozirja. To pa kljub dejstvu, da 
je v dolini kar nekaj razmeroma 
veliki logistov in kljub dejstvu, 
da gospodarstvo tako navezavo 
krvavo potrebuje.

Zvone Zupan
Civilna iniciativa za ohranitev 

zdravja Zgornjesavinjčanov

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
ni več glas se tvoj ne sliši, 
če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.
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Za razvedrilo

(Foto: MŠ)

(Foto: BR)

(Foto: MŠ)

(Foto: BK)

(Foto: MŠ)

(Foto: JM)

JAZ SEM ZA PLES, O JE
Podžupan občine Rečica ob Savinji Ivan Kramer na nedavnem 

nočnem gasilskem tekmovanju na Rečici ob Savinji: »Dragi dami, fo-
tografinja prosi za nasmeh.«

Ministrica za infrastrukturo mag. Alenka Bratušek (v sredini): »Po 
celodnevnem bivanju v vaši dolini, bi se raje zavrtela na veselici, kot 
pa se še naprej uradno nasmihala.« 

Županja občine Rečica ob Savinji Ana Rebernik: »Tudi jaz sem za 
ples, sploh dokler nam igra ansambel Lojtrca!«

DENAR DELIJO ZA ZNANJE
Na slovesni grajski akademiji ob 60-letnici Ljudske univerze Ve-

lenje (LUV) sta ljubenski župan Franjo Naraločnik (levo) in direktor 
Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice mag. Franci Kotnik hvalila 
izobraževalno blagovno znamko LUV, ki brez jamranja pridobi evrop-
ska sredstva ter jih razdeli v korist starejšim občanom in nezaposle-
nim po »Saša občinah«. Naj nas uslišijo tudi v prihodnje, je morda po-
prosil nebo s tem zadovoljen Naraločnik.

KATERI PEVCI IN PEVKE NAJLAŽJE ZAMENJAJO ŽARNICO
Jubilejni koncert ob 15-letnici delovanja Mešanega pevskega zbora 

društva upokojencev in invalidov Mozirje so rahlo nepričakovano zmotili 
člani Gledališča Mozirskega, ki so imeli ravno v tem času vajo. Kljub vse-
mu je vaja lepo potekala, pevke in pevci ter obiskovalci koncerta pa so 
doživeli lekcijo o tem, kako zamenjati žarnico. Zvedeli so, koliko pevk ali 
pevcev z različnimi glasovi je za to delo potrebnih. Baje najlažje to store 
sopranistke, ki žarnico samo primejo, svet pa se itak vrti okoli njih. Podob-
no je s moškimi tenorji, za katere se vsi čudijo, kako visoko lahko gredo. 
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 26. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Oglasi
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Petek,
21. junij

ob 16.00. Kulturni dom Mozirje
Predavanje Terezije Nikolčič Čajne mešanice in 
predstavitev biltena ob 10-letnici zeliščarjev Šipek
ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Odprtje razstave del Vere in Nine Benda
ob 18.00. Nogometno igrišče Lepa Njiva
Zaključek osme sezone lige malega nogometa
ob 19.00. Kulturna dvorana Luče
Predavanje o raziskovanju podzemeljskega sveta 
v Kamniško-Savinjskih Alpah
ob 19.00. Galerija Štekl, Gornji Grad
Razstava likovnih del Branka Hriberška
ob 20.00. Trško jedro Mozirje
Večer pod trško lipo z moškim pevskim zborom
ob 20.30. Lovski dom, Rečica ob Savinji
Sen rečiške kresne noči

Sobota,
22. junij

ob 8.00. Športno igrišče Bočna
30. jubilejni košarkarski maraton
ob 9.00. Rečica ob Savinji
EX-tempore Naših 20
ob 9.00. TIC Logarska Dolina
Dan mobilnosti in slavnost ob prejetju znaka 
Slovenia green park
ob 13.00. Park pred katedralo, Gornji Grad
Zaključek Festivala zelišč Zgornje Savinjske in 
Šaleške doline
ob 14.00. Spodnje Pobrežje
Tek po Pobrežju
ob 20.00. Park pred katedralo, Gornji Grad
Koncert skupine Kvatropirci

Nedelja,
23. junij

ob 9.00. Strelišče v Zagradišču, Gornji Grad
Strelska tekma - malokalibrska puška leže
ob 10.00. Luče
Dan odprtih vrat v rokodelski etno vasici
ob 17.00. pred Kulturnim domom Ljubno ob Savinji
Proslava v počastitev dneva državnosti

Ponedeljek,
24. junij

ob 17.00. Dom na Menini planini
8. Noč Menine
ob 17.00. Dom kulture Nazarje
Prireditev ob zaključku šolskega leta GŠ Nazarje
ob 20.30. Luče
Kresna noč - koncert Okteta Žetev z gosti
ob 20.30. Borseka
Kresovanje
ob 21.00. Športni park Mozirje
Kresovanje ob dnevu državnosti

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	TOTAL	
TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (me-
njava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943.

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, najboljše mesnate pa-
sme za dopitanje na večjo težo, Fišar; 
gsm 041/619-372.
Prodam prašiče domače vzreje, raz-
ličnih tež, Andrejeva kmetija; gsm 
031/509-061.
Prodam bikca simentalca, starega 1 te-
den; gsm 041/783-427.
Prodam teličko (ČB/LS)/LS, staro 3 me-
sece, cena po dogovoru; gsm 031/800-
046.
Prodam kužke, veliki švicarski planšar-
ski pes brez rodovnika, oddaja 2.7., če-
pirani, cepljeni, razgliščeni, s potnim 
listom; gsm 031/331-416. 

ŽIVALI  - KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopita-
nje in teličke, bikce nad 100 kg; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Kosilnico gorenje muta, diesel, pro-
dam; gsm 031/695-208.

Prodam 9 kvalitetnih suhih bal prve le-
tošnje košnje; gsm 031/466-550.
Prodam balirko za kocke, manjša in 
lažja, primerna za manjše traktorje in 
hribovit teren, 1.450 eur; gsm 041/767-
805.
Prodam bukova drva, 33 dolžine z 
dostavo; gsm 041/510-219.

VOZILO – PRODAM
Prodam volkswagen polo l. 1995, 55 kw 
1,6, servo volan, 2x zračna blazina, 5 se-
dežev, 167.000 prevoženih km, 350 eur; 
gsm 041/735-757.

RAZNO
V najem oddam zelo lep prostor za če-
bele in nudim oskrbo za psa ali konja; 
gsm 041/947-900.

NAJDENO
Dne 16.6.2019 je bila najdena manj-
ša vsota denarja na relaciji Podvo-
lovljek-Kranjski rak, pokličite na gsm 
041/804-574.

Torek,
25. junij

ob 7.00. Volog, Dom na Menini planini
10. Dan Menine
ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 14.00. Športni park Varpolje
Odprto prvenstvo občine Rečica ob Savinji v 
balinanju
ob 15.00. Športno igrišče Rečica ob Savinji
Obujamo stare igre
ob 17.00. Pri spomeniku v Rovtu
Proslava ob dnevu državnosti

Sreda,
26. junij

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic
ob 17.00. TIC Gornji Grad
Otvoritev paviljona Naša mala tržnica

Četrtek,
27. junij

ob 10.00. Igrišče pri Centru starejših Gornji Grad
Srečanje balinarjev upokojencev iz sosednjih občin
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Oglasi
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Oglasi


